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Skrivnost sreče ni v tem, 
da vedno delamo tisto, kar bi radi, 

temveč da imamo radi to, kar delamo. 
(Lev Nikolajevič Tolstoj.)

Želimo vam srečen, topel božič  
in vse dobro v letu 2018.

Da bi znali v vsakem dnevu,  
ki je pred vami,

najti vsaj drobec sreče,  
radosti in zadovoljstva!

Uredniški odbor Juršinskih novic
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Mešani pevski zbor župnije in kulturnega društva Juršinci

Prejemniki plaket in priznanj ob 23. prazniku Občine Juršinci

Otvoritev nove obvozne ceste in avtobusne postaje
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SpoštovanE občankE, SpoštovanI občanI!

IZDAJATELJ: Občinski svet Občine Juršinci
ODGOVORNI UREDNIK:  Damjan Šimenko
UREDNIŠTVO: Dragica Toš Majcen, Ksenja Žmauc, Sandra Kukovec, Anica Žmauc,
Alojz Kaučič in Miroslav Moleh.
LEKTORICA: Ksenja Žmauc
OBLIKOVANJE IN TEHNIČNO UREJANJE: Miroslav Moleh 
NASLOV UREDNIŠTVA:  NOVICE, Juršinci 3/b, 2256 Juršinci. Tel: (02)758-21-41

Objavljene fotografije so last arhiva Občine Juršinci in društev.
Medij NOVICE OBČINE JURŠINCI je vpisan v razvid medijev pod zaporedno številko 150.
Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v Občini Juršinci brezplačno.
Časopis NOVICE izhaja v nakladi 750 izvodov.
TISK: Tiskarna EKART d.o.o. 
Sp. Jablane 19, 2326 Cirkovce.

SpoštovanE bralkE, 
SpoštovanI bralcI!

December je čas, ko narava leže k počitku, ko nekatere hribe in 
doline prekrije sneg … Čas, ko si vsak izmed nas zaželi nekaj 
počitka, miru, spokojnosti. December je tudi mesec, ko si marsikdo 
zastavi cilje za novo, prihajajoče leto. Navadno so ti cilji skromni, 
uresničljivi, v nekaterih primerih pa tudi previsoko zastavljeni … 
Pred vami je praznična letošnja zadnja številka Juršinskih novic. 
V njej so obvestila, vabila,  podrobno predstavljene aktivnosti, 
ki so v naši občini potekale od meseca avgusta dalje. Predstav-

ljeni so minuli dogodki, ki so se odvijali v okviru vaških odborov, 
posameznih društvih in vaseh, zajet je utrip naše občine.
Ob letošnjih praznikih vam želim, skupaj z uredniškim odborom 
in vsemi tistimi, ki soustvarjamo, pripravljamo članke in skrbi-
mo za podobo našega lokalnega časopisa Juršinske novice, čim 
več skromnih, uresničljivih ciljev. Naj bodo obdani z ljubeznijo, 
zdravjem in s srečo! 

Uredniški odbor časopisa Juršinske novice. 
Urednik: Damjan šimenko

Pa smo dali to leto pod streho. Zadovoljstvo se pojavi ob storjenem 
delu, ki kakor koli prinese rezultate. Zato živimo in ustvarjamo: da de-

lamo zgodbe, ustvarjamo rezultate, strmimo po boljšem. Vsak posebej, 
vsi skupaj, ne zase, za nas, za skupnost. Ta ideja usmerja razvoj občine 
Juršinci skozi obdobje njenega življenja. Biti, se ravnati in obnašati na 
način, ki prinaša rezultate, navidezno in od blizu majhne, a od daleč 
velike, veličastne.  Vseskozi se srečujem z izpostavljenostjo majhnih 
občin, ki nam jih etiketirajo veliki, tam iz centra, in nikakor ne morem 
razumeti, zakaj nikdar nihče ne pride med nas, male, povprašat; kako 
lahko iz enega evra narediš sto, kako je pomembno delati z ljudmi in za 
ljudi, kako lahko z iskanjem rešitev in sodelovanjem dosežeš nepojm-

ljivo. Verjetno se iz meni nejasnega razloga to ne bo nikdar dogodilo, saj 
sistemi, velike občine in centri ne vedo in ne poznajo rezultatov, namen-

jenim nam, ljudem iz obrobja. Slednji vedo le za cilje, ki so velikokrat 
lažni in neuresničljivi, mimo interesov občanov, ljudi, državljanov. 
Pa gremo raje domov, našim zgodbam, našim rezultatom, željam in 
potrebam, ki jih uresničujemo postopoma, a vseeno, vztrajno in pošteno. 
Občina Juršinci hodi in bo šla po poti, kjer se uresničujejo interesi 
najmanjših, osnovnošolske mladine, društev, športnikov, kulturnikov, 
mladih, starih, kakor tudi interesi drugih skupin in posameznikov.  Ideja 
razvoja, ki se uresničuje pri nas doma, se vodi že stoletja in je vidna 
in prepoznavna. Je zgodba obdobja življenja, ki jo tkemo vsaki dan. 
Včeraj predniki, danes mi, jutri naši potomci.
Kot vsa leta doslej, smo tudi letos uresničili obljube, ki so bile dane že 
nekaj časa nazaj, a vendar so se le-te uresničile v podobi infrastrukturnih 
projektov. Naj omenim le nekatere: urejanje infrastrukture v novem 
naselju Juršinci, rekonstrukcija LC 155011 Juršinci–Moravci, alterna-

tivna pot pod blokom, rekonstrukcija del JP 655081 – Dragovič, rekon-

strukcija del JP 655551 – Zagorci, odkup zemljišč v krožnem križišču 
R3 712/1331 v Gabrniku ... Ob tem smo v letošnjem letu zaključili 
pomemben projekt izgradnje prizidka mrliške veže v Juršincih, s čimer 
smo poskrbeli za dostojnost in  pieteto zadnjega hrama umrlih. 
Ideja Rekreacijska skrb za vse generacije, ki jo že posnemajo sosednje 
občine, nam z izgradnjo omogoča, da se sprehajalci ob Domu za up-

okojence, ki ga bodo naslednje leto začeli dograjevati,  razgibamo in 
poskrbimo za dobro počutje.
Posebej pa mi je v letošnjem letu bilo v veliko čast in ponos, da je bila 
izveden projekt, ki je izhajal iz želje generacij domačinov: Zbornik 
občine Juršinci, kjer smo skozi sliko in besedo spregovorili o začetkih, 
značilnostih in posebnostih naših krajev. Med vsemi ustvarjalci zborni-
ka, ki se jim še enkrat zahvaljujem, gre posebna zahvala gospe Mariji 
Hernja Masten, ki je v mesecih do avgusta letošnjega leta resnično 
živela oziroma, kot je dejala, se poistovetila z »Juršinčani«. Moram 
pa v letošnjem letu izpostaviti tudi aktivnosti naše fare Sv. Lovrenca, 
kjer smo skupaj s šolo, z društvi, s cerkvenim svetom in z župnikom g. 
Dušanom Todorovičem ustvarili veličastno prireditev ob 500-letnici 
naše cerkve. Posebej želim izpostaviti Kulturno-umetniško društvo An-

tona Slodnjaka Juršinci, ki je skupaj z našo domačinko Ksenjo Žmauc 
pripravilo odličen program za slavnostno akademijo. Vesel sem, da je 
ob tej priložnosti uspešno nastopil tudi novi cerkveni pevski zbor pod 
vodstvom Lidije Kmetec in nam dodatno popestril praznovanje.

Zahvaljujem se občanom in faranom ter vsem, ki ste kakorkoli 
sodelovali, bodisi z lastnim delom, bodisi s prostovoljnimi prispevki  
pri letošnjih aktivnostih notranje obnove in rekonstrukcije cerkve, da 
bo ob polnočnici lahko vernike pričakala nova podoba sodobne cerkve, 
ki  bo ohranjala 500-letno poslanstvo vere v naših krajih.

Spoštovane občanke, občani!
Marsikaj bi lahko še povedal o sedanjem in jutrišnjem razvoju  naših 
krajev, vendar je v teh dneh pomembneje, da tudi letos v teh decem-

brskih prazničnih dneh zaželim veliko miru in zadovoljstva, medse-

bojnega  spoštovanja in sreče. Imejmo se radi in spoštujmo vrednote, 
pozitivne malenkosti vsakega od nas. Miren in zadovoljen božič ter 
srečno, zdravo leto 2018.

vaš župan, alojz kaučič
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prEDStavItEv ZbornIka

kUltUrnI proGraM na SlavnoStnI akaDEMIJI
ob 500-lEtnIcI ŽUpnIJSkE cErkvE 

SvEtEGa lovrEnca v SlovEnSkIH GorIcaH

Letošnji 23. občinski praznik smo v občini Juršinci obeležili s pomem-

bnimi dogodki: izdali smo prvi zbornik občine, podelili občinska 
priznanja zaslužnim ter s slavnostno akademijo proslavili 500-let-
nico današnje podobe cerkve s celovito obnovo notranjosti. Juršinski 
kulturni center je 11. avgusta pokal po šivih, toliko je bilo vseh tistih, 
ki so želeli iz prve roke spoznati prvi zbornik občine Juršinci, slišati 

župana Alojza Kaučiča, ki je bil pobudnik za njegovo izdajo, soglasje 
o tem pa je sprejel občinski svet, in urednico Marijo Hernja Masten, 
ki je skupaj s soavtorji, vseh je bilo 44, ki so se podpisali pod 51 pris-

pevkov, o njegovem nastajanju, ki je bilo vse prej kot lahko, da je na 
koncu nastalo izjemno reprezentativno delo na 672 straneh, s povzetki 
v angleškem in nemškem jeziku, bogato ilustrirano s fotografijami in 
arhivskim gradivom. Uredniški odbor, občinski svet občine Juršinci, 
ki ga je imenoval 29. junija lani, si je pod vodstvom Marije Hernja 
Masten zadal zahtevno nalogo „popisa“, zapisa krajevne zgodovine 
in njegovih ljudi, ki je v okviru zbornika razdeljena na poglavja, 
mednje pa so uvrstili tudi krajše zanimive zgodbe, da bi bilo njegovo 
branje še zanimivejše. Kot pove odgovorna urednica, pa je bil njihov 
prvenstveni cilj spodbuditi vedoželjnost med ljudmi o njihovi pretek-

losti in sedanjosti, tudi bogatih običajih, kot tudi o pomembnih ljudeh, 
ki še čakajo, da bodo s svojo zgodbo soustvarjali vsebino podobne 
prihodnje publikacije.
Zbornike so pred občino Juršinci izdale že vse sosednje občine, zato 
se je tudi občina Juršinci odločila, da bo ob 500-letnici izgradnje 
župnijske cerkve sv. Lovrenca izdala svoj prvi zbornik. Tudi cerkev 
je imela to željo, farni župnik Dušan Todorovič je že leto pred tem 
navezal stike z Dragom Sobočanom, da je začel raziskovati in pisati 
cerkveno zgodovino.

D.š.

V nedeljo, 13. 8. 2017, je bila v večnamenski dvorani v Juršincih os-

rednja prireditev ob 500-letnici župnijske cerkve Svetega Lovrenca v 
Slovenskih goricah, in sicer Slavnostna akademija.
Kulturni program smo v celoti pripravili člani KUD dr. Anton Slod-

njak Juršinci, v režiji Ksenje Žmauc, ki je napisala celotni scenarij za 
prireditev: od veznega besedila, skečev, do  powerpointa. Spomnila 
se je nekdanjih časov in jih prepletla s sedanjostjo.
Uvodno Zdravljico je zapel odrasli mešani pevski zbor Sv. Lovrenc 
pod vodstvom Lidije Kodrič Kmet. Zbrane sta pozdravila in nagovo-

rila voditelja, Dragica Toš Majcen in Darko Bogša, ki sta povezovala 
prireditev. Obudili smo nekaj zgodb iz naše pretekle zgodovine in  
jih predstavili skozi igro, pesem in besedo. Iz KUD-a so nastopili 
člani gledališke skupine, ljudske pevke in MePz Sv. Lovrenc. Ker 

smo tu doma in spadamo v župnijo 
Sv. Lovrenca, smo z veseljem in 
ponosom sodelovali v programu.
V skečih o Sv. Lovrencu so nas-

topili: Patricija Erhatič, Cvetka 
Vratič, Klavdija Majcen, Ani-
ca Žmauc, Katja Frlež (rimski 
načelnik Hipolit), Žan Šoštarič 
(v vlogi Lovrenca), David Osterc 
(papež), Laura Štebih, Amadeja 
Meznarič in Katja Frlež (vojaki). V 
prizoru Pregovori o Sv. Lovrencu 
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so nastopili: Nataša Žajdela Lah, Alojz Horvat, Anika Novak, Marija 
Belak. Na prireditvi niso »manjkale« niti znane osebnosti: Anton 
Aškerc (Rok Osterc), Janez Puh (Roman Frlež), Coblova družina 
(Štefka - Lidija Kunčnik, mama - Slavica Žmauc, ata – Andrej Holc).
V programu je nastopal tudi Mladinsko otroški zbor San Lorenzo, ki 
ga prav tako vodi Lidija Kodrič Kmet. Zapeli so pesmi: Veselimo se, 
Sveti Lovrenc in Zamenjam vse skrbi. MePz Sv. Lovrenc pa je zapel 
še pesmi: Slovenec sem, Sv. Lovrenc in  na koncu še skupno pesem 
Aleluja.  Zapele so tudi Ljudske pevke  iz KUD dr. Anton  Slodnjak 
Juršinci  in Lovrenški ljudski pevci.
Pred lipo je ljudi seznanil z najnovejšimi oglasi Stanko Plohl. Pa tudi pošta 
je bila razdeljena. Alojz Čuš (poštar) je razdelil pošto, pakete in ostalo vsem 
tistim, ki jih ni našel doma. Govorniki na prireditvi so bili: župan Alojz 
Kaučič, župnik Dušan Todorovič, nadškof,  monsinjor, g. Alojz Cvikl. 
Za čudovito sceno so poskrbeli: Rok Osterc, Roman Frlež, Polona 
Berlak, in Nataša Žajdela Lah. Pomoč pri postavitvi odra in zatem-

nitvi dvorane so z veseljem ponudili člani PDG Gabrnik in PDG 
Grabšinski breg. Na prireditvi so nastopili tudi gostje iz Polenšaka - 
Župnijski pevski zbor Magnifikat in župnije Sv. Andraža, ki so se pred-

stavili s skečem. Tudi letos pa ni manjkala Pihalna godba Marezige. 
Župnik Dušan Todorovič je z videoposnetki prikazal obnovo cerkve 
in pohvalil vse, ki so pri obnovi pomagali. 
Pred nabito polno dvorano sta voditelja zaključila z mislijo: Vera je 
pomembna, saj nam daje upanje, moč in pogum. Vse to ljudje, ki 
živimo tu, pri Svetem Lovrencu, imamo.
Hvala vsem in vsakemu posebej, ki ste na kakršen koli način poma-

gali izpeljati tako veliko prireditev, kot je bila Slavnostna akademija 
ob 500-letnici župnijske cerkve Sv. Lovrenca v Slovenskih goricah.             

Za kUD zapisala  lidija kunčnik
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cErkEv JE na novo ZaSIJala

Leto, ki se bo kmalu izteklo, je za našo faro bilo nekaj posebnega, 
saj smo proslavljali 500-letnico začetka gradnje naše cerkve. Kot 
se za takšne obletnice spodobi, smo se odločili, da kaj postorimo in 
polepšamo našo cerkev.
Ko smo lansko leto uredili dela okrog cerkve, smo videli, da se bomo 
morali lotiti del v notranjosti naše cerkve, saj je vse skupaj bilo že  v 
obupnem stanju. Največ škode je naredila vlaga, ki je stoletja uničevala 
vse, kar je bilo nameščeno v cerkvi.  Urediti notranjost ni tako preprosto, 
saj zahteva veliko dela, še več pa denarja, znanja in potrpljenja. Vendar 
smo se kljub vsemu temu odločili, da z deli začnemo sami. Za ta namen je 
bil ustanovljen gradbeni odbor, ki so mu pomagali vsi farani dobre volje.

Dela so začela potekati spomladi, nadaljevala pa so se čez celo leto. 
Najprej smo začeli z odstranitvijo starega ometa, ker je bil  že precej 
uničen. To še je kar šlo,  največ truda pa so zahtevala dela, ko smo 
morali iz cerkve odpeljati čez kot 200 kubikov zemlje in raznega od-

pada.  Hkrati so kopali tudi arheologi,mi pa smo jim pomagali in na 
ta način privarčevali veliko denarja. Ko so arheologi končali, so se 
dela lahko začela. Vsi smo bili veseli, da lahko cerkev naredimo v eni 
ravnini, saj smo s tem omogočili invalidom, da bodo lahko nemoteno 
pristopijo k sv. obhajilu.Ko smo tla cerkveporavnali, je sledil veseli 
del, saj od takrat naprej nismo več rušili, ampak gradili. Začeli smo z 
navozom podlage, debeline 30 cm. Tu moram pohvaliti pridne fante 
športnega društva in ostale može, da smo v enem dnevu s samokol-
nicami navozili čez 80 kubikov tampona v cerkev. Nato je sledilo 
polaganje železnih mrež in betoniranje plošče, ki je prav tako potekalo 
s prostovoljci. Tudi tu so se izkazali fantje, za kar se jim res iz srca 
zahvaljujem. Kot radi rečemo, zdaj smo pa na trdnem, saj smo imeli že 
narejeno ploščo, ki je osnova, da smo lahko nadaljevali z deli. Sledil je 
klasičen omet na bazi gašenega apna in peska. Tudi tu so bile dileme, 
kakšen omet dati na stene, kajti danes se še redki odločajo za takšen 
način ometov. Ta je bil veliko cenejši, je pa preverjeno, da je dolgo-

trajen, saj so ga naši predniki tisočletja uporabljali pri gradnji. Da nebi 
bilo več vlage v cerkvi, smo  naredili 4-milimetrsko hidroizolacijo ter 
10-centimetrsko termoizolacijo, nato pa je podjetje Tames naredilo 
talno ogrevanje, da nas ne bo več zeblo. Nato je sledil estrih, ki je bil 
prav tako narejen s pomočjo faranov in pridnih mojstrov. Avgusta je 
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V Slovenskih goricah, tudi drugje po Sloveniji, je postavljenih veliko 
verskih znamenj, ki so jih naši predniki postavljali ob izrednih dogod-

kih. Eni prvih so tako imenovani pomorski križi, ki so bili postavljeni 
v spomin na žrtve kolere, ki je tedaj pobirala prebivalstvo.  V zah-

valo za ozdravitev, bodisi ljudi ali živine,  ali ob drugih nesrečah,so 
postavljali kapele in križe. V Grlincih, ki sodijo  v občino Juršince, 
stoji ob domačiji Antona Lajha  križ, ki ga je dala 1947. leta postaviti 
tedanja lastnica Terezija Herga. Ob postavitvi je imela veliko težav pri 
pridobitvi dovoljenj, saj je tedanja oblast na vse načine preprečevala 
postavljanje verskih znamenj. Ker letos praznujejo 70-letnico 
postavitve križa, je sedanji lastnik želel tookroglo obletnico proslaviti 
skupaj s krajani. V ta namen je poskrbel za obnovo križa, ki ga je ob 

ob laJHovI DoMačIJI ŽE 70 lEt StoJI krIŽ
darovani maši blagoslovil župnik župnije Sv. Lovrenca v Juršincih, 
Dušan Todorovič. Mašno slavjeje s petjem popestrila pevska skupina 
Lovrenški ljudski pevci, ki jih vodi Miran German. Anton Lajh, nam 
je ob našem obisku  te prireditve povedal: »Križ, ki smo ga podedovali 
po prednikih, izraža vernost ljudi v teh krajih. Nanj smo krajani pon-

osni, saj se ob njem vsako leto odvija blagoslov velikonočnih jedi. 
To slavje, ko praznujemo okroglo obletnico postavitve, pa je lepa 
priložnost, dase vaščani družimo. Ker je tega vse manj, sem vesel, 
da se je  povabilu odzvalo toliko vaščanov«.  Naj povemo, da je za 
obnovo poskrbel gospodar, pri postavitvi šotora in pogostitvi pa so 
pomagali tudi sovaščani.

ludvik  kramberger

bila cerkev v notranjosti  tudi na novo prepleskana z apneno barvo, 
prav zdaj, ko pišem, pa keramičarji zaključujejo s tlaki, tako da naša 
cerkev vstopa v novo leto res lepa in pripravljena na rojstvo Jezusa. 
Tudi klopi se delajo nove in upam, da bodo skoraj gotove.                                 

Ob tej priložnosti se zahvaljujem vsem našim faranom, ki so žrtvovali 
veliko prostovoljnih ur, nekateri tudi po več sto, in zato niso zahtevali 
ničesar. To je za današnji čas pravi  čudež. Iskrena hvala gospodinjam, 
ki ste nam tolikokrat pripeljale kosilo, prav tako hvala našim faranom, 
ki ste nam plačevali malice na Pumpi, hvala tudi za vsako kapljico in 
kavico, ki ste nam jo prinesli v cerkev. Prav tako hvala vsem botrom za 
izkazano dobroto. Dragi sodelavci: čeprav je bilo včasih naporno, mi 
je bilo v veselje delati to poletje z vami. Nabrali smo si nove izkušnje 
in spoznali nove prijatelje. Najbolj pomembno je, da našo cerkev 
ohranimo za  rodove, ki prihajajo za nami!

Na koncu vsem faranom sv. Lovrenca, ki ste pokazali, da skupaj 
zmoremo tako velike stvari, pa tudi vsem ostalim,  želim obilo bla-

goslov ob božiču in vse dobro v novem letu!

v imenu gradbenega odbora andrej l. 
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V Juršincih je 24. septembra potekala že 25. prireditev Zahvala jese-

ni, ki ima dediščinski, kulturni, kmetijski in turistični pomen.Prvič 
so prireditev Zahvala jeseni organizirali že leta 1993. Društvo za 
ohranjanje in razvijanje dediščine Juršinci, ki ga od ustanovitve vodi 
Marta Toplak, je ponosno na to svojo izvirno prireditev,  ki vsako 
leto predstavlja novo dejavnost v kmetijski panogi in ima tudi svojo 
kraljico kot simbol spoštovanja dejavnosti, ki jo predstavlja. Letošnja 
prireditev je bila v znamenju mleka in sira. Tako je bilo že leta 1997. 
Dogajanje pod naslovom Bogastvo mleka naših kravic in kozic se je 
v obliki igre odvilo na prostoru pred muzejem dediščine kraljic. Vas 
Dragovič je skušala biti v tem prikazu čim bolj avtentična, sodelovali 
so tudi pastirčki, živali, prišla pa je tudi princesa sira Julija Hrga, ki je 
nadomestila mlekarsko kraljico Sonjo Raušl iz leta 1997. Sicer pa so 
zadnjo kraljico jeseni izbrali leta 2012, ko je prireditev slavila 20-let-
nico, ko so tudi uradno zaključili 20-letni projekt z imenom Krona. 
Nekoč so prireditev spremljale tudi povorke s kmečkimi vozovi. Na 
prireditvenem prostoru je v nedeljo potekala tudi maša, posvečena 

ZaHvala JESEnI 
blaženemu Antonu Martinu Slomšku, ki je vzornik in zavetnik 
društva. Obiskovalci so tudi tokrat lahko uživali v dobrotah, pesmi in 
zabavi ter druženju. V letu 2018 bodo prireditev posvetili perutnini.

Majda Goznik

Torek, 24. 10. 2017, bo v 
občini Juršinci za vedno 
zapisan v zgodovino z 
zlatimi črkami. Tega dne 
je namreč Javna agen-

cija Republike Slov-

enije za varnost pro-

meta najzaslužnejšim 
posameznikom in or-
ganizacijam podelila 
svečane listine za leto 
2016. Gre za najvišje 
priznanje, ki ga prejme-

jo le redki, ki dolga leta 
neprekinjeno aktivno 
delujejo na področju 
preventive v cestnem 
prometu. Da smo lahko 
občani Juršincev pose-

bej ponosni na ta dogodek, je zaslužen Janez Krajnc, ki je v našem 
lokalnem okolju prepoznan kot voznik šolskega avtobusa.
Njegovo dolgoletno uspešno delo na področju preventive in vzgoje v 
cestnem prometu v organizaciji Sveta za preventivo in vzgojo Občine 

Juršinci, seže v leto 2002, ko je postal njegov aktiven član. Od leta 
2010 do 2014 je deloval kot predsednik Sveta za preventivo in vzgojo 
Občine Juršinci, od leta 2014 pa je aktiven kot podpredsednik.
Pri tem je JanezKrajnc ves čas aktivno spodbujal akcije na področju 
preventive in vzgoje v prometu, spodbujal aktivnosti na področju pro-

metne varnosti otrok ob pričetku novega šolskega leta, skrbel za ust-
rezno prometno signalizacijo na območju občine, spodbujal aktivno 
sodelovanje v projektih na področju Sveta za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu (Otroška varnostna olimpijada, Kaj veš o prometu, 
Kolesarčki, Pasavček, Policist Leon, kolesarski izpiti, tekmovanja iz 
cestnega prometa, drugo), urejal tekoče zadeve na področju preven-

tive in vzgoje v cestnem prometu.
Spodbujal je preventivno delovanje za varstvo otrok v Občini Juršinci, 
s poudarkom na varstvu šolarjev in vozačev.Kot voznik avtobusa je 
opozoril na marsikatero situacijo in dilemo na cesti in v prometu, kijo je 
pri svojem delu zaznal. Tako je za svoje 15-letno neprekinjeno delo na 
področju prometne preventive in vzgoje v cestnem prometu zasluženo 
prejel najvišje priznanje, ki ga podeljuje Javna agencija Republike 
Slovenije za varnost cestnega prometa.Njegovo delo pa seveda še ni 
zaključeno, saj ne glede na vse uspehe še vedno aktivno sodeluje na 
področju preventive in vzgoje v cestnem prometu.Janezu Krajncu ob 
prejemu priznanja želim iskrene čestitke in obilico uspehov v bodoče.
mag. Donald rus, občinski svetnik in predsednik Spvcp občine Juršinci

JanEZ kraJnc – prEJEMnIk SvEčanE lIStInE 
aGEncIJE Za varnoSt proMEta

Martinov pohod, ki ga vsako leto organizira Društvo vinogradnikov 
in sadjarjev v sodelovanju z občino prvi teden po martinovi soboti, je 
letos potekal po delu vinsko-turistične ceste v vinorodnem območju 
Senčak. Kot vsako leto je bil tudi letošnji tradicionalni pohod zelo lepo 
obiskan, predvsem pa smo člani Društva vinogradnikov in sadjarjev 
zadovoljni, da se je pohoda udeležilo veliko domačinov.Na pohodu  
je tako bilopribližno 75 udeležencev, ki so po mnenju organizatorja 
bili zadovoljni, saj smo na tem delu vinsko-turistične ceste, tudi letos 
videli nekaj novega, predvsem pa zanimivega, tokrat na območju vasi 
Senčaka, katero zaznamuje tudi najvišji vrh občine z razglednim stol-
pom, hribe pa krasijo okoliški vinogradi. 

MartInov poHoD In MartInovanJE v JUršIncIH
Kot je že tradicija, smo se ob 9. uri zbrali pred sedežem društva v 
Juršincih, kjer jepohodnike poleg domače kapljice in tople malice za 
dobrodošlico pričakala harmonika, ki nas je spremljala tudi čez dan. 
Namen vinogradniškega pohoda je spoznavanje vinsko-turistične 
ceste na območju občine, predvsem pa domačinov, običajev in de-

javnosti, po katerih poteka pohod. Tako smo se podali na pot proti 
Senčaku preko juršinskega vrha, kjer smo na domačiji Simona To-

plaka dočakali topel sprejem  s pristno domačo kapljico in prigrizki. 
Pot smo nadaljevali po cesti mimo Herbersteinove kleti do zidanice 
Edija Čeha, kjer smo se ponovno okrepčali. Nato nas je pot vodila 
proti Senčaku (Gomili), kjer sta nas na svojih domačijah pričakala 
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trGatEv potoMkE naJStarEJšE trtE na SvEtU
Pri večnamenskem kulturnem centru dr. Antona Slodnjaka Juršinci 
je 6. oktobra potekala tradicionalna trgatev modre kavčine, potomke 
najstarejše trte na svetu. Nanjo so povabili člani Društva vinograd-

nikov in sadjarjev Juršinci, ki se že pripravljajo na slavje ob 10-letnici 
svojega delovanja v letu 2018, kot je povedal predsednik Alojz Herga.
Letošnji pridelek je bil skromnejši kot v prejšnjih letih zaradi pozebe in 
suše, oskrbniku (viničarju) Simonu Toplaku pa gre zahvala, da so od-

rezali zdrave, velike grozde. Skupaj jih je bilo 42 ali polovico manj kot 
v letu 2016, ko jih je bilo 84, še leto prej pa kar 116. Štirje trgači: župan 
Alojz Kaučič, oskrbnik Simon Toplak, predsednik Društva vinograd-

nikov in sadjarjev Juršinci Alojz Herga ter tajnik društva Simon Vršič 
so trgatev opravili ekspresno; v dobrih petih minutah je bil pridelek 
spravljen pri »putarju« Vladimirju Tošu. Z letošnjim pridelkom bo kle-

taril Klemen Vršič. Prvič ga bodo natočili na letošnjem občnem zboru.           
Društvo vinogradnikov

Občina Juršinci je skupaj s partnerji pripravila in prijavila projekt 
»Medgeneracijski center v naravi Juršinci« oz. akronim »Vitalno 
med generacijami«, katerega cilj je bil ureditev rekreacijsko igral-
nega družabnega centra na prostem, ureditev tematske sprehajalne 
poti, spodbujanje medgeneracijskega druženja, neformalnega preno-

sa znanj, medgeneracijske strpnosti ter sodelovanje in povezovanje 
različnih sektorjev. Vodilni partner projekta je bila Občina Juršinci. 
V projektu so s svojimi aktivnostmi kot partnerji sodelovali Dom up-

okojencev Ptuj, Komunalno podjetje Ptuj d.d., Osnovna šola Juršinci 
in Društvo vinogradnikov in sadjarjev Juršinci. Projekt »Vitalno med 
generacijami« so partnerji prijavili na Javni poziv za izbor operacij 
za uresničevanje ciljev Strategije lokalnega razvoja, ki ga je objavila 
Lokalna akcijska skupina Bogastvo podeželja. Skupna vrednost pro-

jekta je 67.258,67 EUR, od tega je višina sofinanciranja 45.052,00 
EUR, ostala sredstva so zagotovili partnerji. S projektom se je v 
Občini Juršinci ustvaril prostor, ki bo dolgoročno namenjen druženju, 

proJEkt »vItalno MED GEnEracIJaMI«
spoznavanju, izobraževanju, gibanju, preživljanju prostega časa za 
vse generacije. V sklopu projekta se je funkcionalno uredilo vaško 
središče, s čemer se je izboljšala urejenost okolja.

občinska uprava občine Juršinci

naša člana Danilo Bec in Andrej Tkalec in poskrbela,da kateri od po-

hodnikov ne bi doživel morebitne dehidracije. Za tem smo prispeli 
na Gomilo, do razglednega stolpa, kjer nas je pozdravila predsednica 
Turističnega društva Juršinci in podžupanja gospa Dragica Toš Ma-

jcen. Pot smo nadaljevali do vinogradniške kmetije Stanka in Vere 
Holc, ob prelepih vinogradih do zidanice Gašperič, pohod pa zaključili 
na vinogradniški kmetiji Matjaža Žnuderla. Povsod smo bili zelo 
lepo sprejeti s pogostitvijo, predvsem pa z degustacijami vrhunskih 
slovenjegoriških vin vsakega vinogradnika, za kar se v imenu društva 
vsem gostiteljem posebej zahvaljujem. Ker kot organizator vem, da 
je takšen pohod zelo naporen, smo se nazaj v Juršince do cilja nekat-
eri vračali z avtobusnim prevozom, kjer smo nadaljevali z druženjem 
ob letošnjem martinovanju s prikazom krsta mošta, katerega so letos 
odlično izvedli člani Kulturno-umetniškega društva iz Ormoža.
Kot vsako leto, je tudi v letu 2017 društvo organiziralo ostale ak-

tivnosti, kot so ocenjevanje vina, rez in trgatev potomke najstarejše 
trte na svetu, v sklopu projekta Ureditve vaškega središča Juršincev 
je društvo sodelovalo z zasaditvijo trsnih cepljenk in sadnih sadik, 
katere bodo služile kot učna pot našim otrokom. Enako smo po planu 
društva organizirali razna predavanja, kot je rez vinske trte, rez in nega 
sadovnjakov, nega mladih vin, kot vsako leto pa tudi tradicionalno 
strokovno ekskurzijo,v tem letu pri naših sosedih na Madžarskem.
Spoštovani člani in članice, prijatelji, občani občine Juršinci, ker je 
leto naokrog, se vam v imenu Društva vinogradnikov in sadjarjev 
Juršinci zahvaljujem za sodelovanje, za podporo pri izvedbi programa 
dela, z željo, da se nam v bodoče še aktivneje priključite in s tem sode-

lujete pri doseganju naših skupnih ciljev. Ob izteku letošnjega leta 
želim vsem članicam in članom, občankam in občanom vesel božič 
in srečno, zdravo ter uspešno novo leto 2018.
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Tudi letos smo člani Športnega društva Juršinci or-
ganizirali tradicionalne Noči pod topoli. Na naših 
odrih smo plesali na rokerje iz Hrvaške - Crvena-

jabuka, na naše mlade Poskočne muzikante, na 
vedno odličneModrijane in na energijsko bombo – 
Tanjo Žagar, ki je le slaba dva meseca po nastopu v 
Juršincih postala mamica. 
Pri prireditvi je pomagalo več kot 90 članov Športnega 
društva Juršinci, na pomoč so priskočili tudi člani 
PGD Gabrnik in PGD Grabšinski breg. Zahvaljujem 
se vsem, ki so kakorkoli pripomogli pri organizaciji, 
Občini Juršinci in vsem obiskovalcem, ki so obiskali 
našo in vašo prireditev. Za odlično opravljeno delo 
se posebej zahvaljujemo vsem članom društva in 
obema prostovoljnima gasilskima društvoma, ki so 
delali popolnoma brezplačno in niso dobili nobenega 
honorarja. 

napisal: kristjan lovrec, predsednik šD Juršinci 

nočI poD topolI 2017

MI GrEMo pa na MorJE

v JUršIncIH GoStoval nk MarIbor

Kot vsako leto, smo se člani 
športnega društva Juršinci tudi 
letos odpravili na morje. Letos 
je to bilo 8. septembra, vrnili pa 
smo se 10. septembra. Vse je 
bilo odlično: predvsem družba 
in okolje. Res je bilo noro fajn. 
Imeli smo hišni ansambel, gle-

dali smo evropsko prvenstvo 
v košarki, razvajali smo naše 
brbončice, v glavnem: nič nam 
ni manjkalo. 

šD Juršinci

V Juršincih smo bili priča velikim gostom iz 
Maribora. Počastili so nas bivši igralci NK Mar-
ibor, ki so odigrali prijateljsko tekmo z našimi 
veterani. Dogodek se je zgodil v soboto, 30. ju-

lija, marsikdo ni verjel, da bodo prišli, a so res. 
V Juršincih smo bili priča nogometnim vragoli-
jam bivših igralcev NK Maribora. Kljub ne več 
rosnim letom so bili še kako poletni! Takoj se je 
videlo, da našim fantom ne bo lahko, čeprav je 
bila prijateljska tekma na asfaltu, se to na igrišču 
ni poznalo. Žoga je tekla od noge do noge, kot da 
bi si nasproti stali članski ekipi iz kakšne višje 
lige. Vzdušje ob igrišču je bilo odlično, oboji so 
imeli veliko navijačev, zbralo se jih je približno 
300, kar pa je za naše razmere več kot odlično. 
Po končani tekmi sta si obe ekipi segli v roke in 
se družili ob žlahtni kapljici in odlični domači 
pečenki. 

šD Juršinci
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v JUršIncIH ŽE vEč 
kot 20 lEt lIGE 

MalEGa noGoMEta
Tudi letos je v Juršincih potekala liga malega nogometa, v poletnih 
mesecih se je na asfaltnem igrišču predstavilo 11 ekip. Priča smo 
bili napetim tekmam in zelo lepim akcijam. Še drugo leto zapored 
je šla zmaga na Ptuj, saj je zmagala ekipa Franc Selišek, drugo mes-

to so dosegli domačini iz Gabrnika, tretji so bili še eni domačini iz 
Dragoviča. 

šD Juršinci

SoSEDSkI DErbI prIpaDal GoStItElJEM
31. novembra je v Podvincih potekala tradicionalna prijateljska 
tekma med veterani iz Podvincev in Juršincev. Pod taktirko našega 
selektorja (Dušan Žmauc) se je zbralo lepo število nogometašev in 
tudi navijačev. V sončnem popoldnevu smo bili priča solidni pred-

stavi obeh ekip, še posebej so presenetili naši fantje, saj so prikazali 
zelo všečno igro, z veliko priložnostmi. Glede na to, da so se naši 
legionarji pomerili z vodilno ekipo veteranske lige, so vsi obisko-

valci pričakovali lahko delo domačinov. Vseeno pa smo bili priča 
presenetljivo dobri igri naših fantov. Prvi polčas se je končal z 0 : 
0, terenska premoč je bila na naši strani, žal pa je naši fantje niso 
znali kronati z zadetkom. Po okrepčilu med polčasom so nasprotniki 

pritisnili na naš gol in uspešno matirali našega golmana. Po le 10-ih 
minutah drugega polčasa je semafor kazal 2 : 0 za ekipo iz Podvincev. 
Naši fantje so se trudili na vse pretege trudili, da bi dosegli zadetek, 
a žoga ni in ni hotela v gol. Komaj v 74. minuti so se naši navijači 
razveselili gola v nasprotnikovi mreži. Do konca srečanja se rezultat 
več ni spremenil, Podvinci : Juršinci 2:1 (0:0). Po končani tekmi so si 
fantje segli v roke in se malo skupaj poveselili. Namen je bil več kot 
dosežen, druženje in spoznavanje novih prijateljstev še na mnoga leta. 

NK Podvinci : ŠD Juršinci 2:1 (0:0)
šD Juršinci 
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Društvo Športni park Gabrnik je organiziralo 7. tradicionalni 
»NOGOMET FEST«, nogometni turnir na travi 5+1. Turnir se je odvi-
jal v soboto in nedeljo, 24. in 25. junija 2017. Na njem je sodelovalo 
32 ekip štajerske regije. Turnir si je ogledalo zelo veliko gledalcev. V 
soboto se je začel članski turnir, na katerem je sodelovalo 24 ekip. V 
nedeljo se najprej med sabo pomerili veterani. Med šestimi  ekipami 
je slavila ekipa Športno društvo Juršinci (Žmauc D.,Petek D.,Hren A., 
Kukovec A. Hrga I.) ,ki je nekoliko presenetljivo v finalu premagala 
ekipo Picerija pri Mici (Čeh Aleš, Arsič J., Kokol M., Markež …). Sl-
edil je članski turnir po skupinah. Že v skupinskih bojih smo spremljali 
zanimive, težke in borbene tekme. Največje presenečenje sta pripravili 
ekipi Bar Hojnik in Kmetija Hrga, ki sta v skupinskem delu izločila 
državne prvake Slovenije – ekipo Oz bar Kapelo Ekosen. Ostale 
tekme v skupinskem delu so večinoma dobili favoriti. Ob 17. uri sta se 
pomerili ženski ekipi Cerkvenjaka in ŠD Juršinci. Zmagale so ženske 
Cerkvenjaka. Sledila je končnica članskega turnirja vse do finala. 
Spremljali smo res zanimive in enakovredne obračune, občasno zelo 
borbene in vročekrvne. Proti koncu turnirja nam je sicer malo zagodlo 
vreme, ampak smo turnir uspešno pripeljali do konca. V veliko finale 
sta se uvrstili Okrepčevalnica pri Žigi iz Cirkulan in ekipa Alu ograje 
Guardi. Po streljanju kazenskih strelov je slavila ekipa Okrepčevalnica 
pri Žigi. Drugo mesto je osvojila ekipa Alu ograje Guardi, tretje mesto 
je osvojila ekipa Ti amo točeni parfumi in četrto Zvone team. 

Rezultati Člani (24ekip) 
Osmina finala:
Jagoda všečka:Alu ograje Guardi 
Okrepčevalnica pri Žigi:Podunca united 3;0
Frizerstvo Timmy:Ti amo točeni parfumi 0:1
Brezje:Thm Gmbh 0:2
Vaška Krčma Jarenina:Zvone team 1:3
Bar Hojnik:Kalinovnjak Bučečovci 1:0
Šd Polenšak:Kmetija Hrga 0:0(p)
Kmetija Klasinc:Kar vrede 2:1 

Četrtfinale:
Zvone team:Thm Gmbh 4:2
Alu ograje Guardi:Kmetija Klasinc (p)0:0
Okrepčevalnica pri Žigi:Kmetija Hrga 2:0
Bar Hojnik:Ti amo točeni parfumi 1:2 
Naj Igralec: Marcel Vindiš 
(Alu ograje Guardi)
Naj vratar: Denis Zajc 
(Okrepčevalnica pri Žigi)

Polfinale:
Okrepčevalnica pri Žigi : Ti amo točeni parfumi 2:1
Alu ograje Guardi : Zvone team (p)0:0 

Tekma za 3. mesto:
Ti amo točeni parfumi:Zvone team (p)0-0

Finale: 
Alu ograje Guardi:Okrepčevalnica pri Žigi 0:0(p)

Zmagovalna ekipa Okrepčevalnica pri Žigi je nastopila v naslednji 
postavi: Denis Zajc, Luka Lovenjak, Žan Belšak, Blaž Lovenjak, 
Matej Krajnc, Blaž Cesar, Žan Sitar in Mihael Leskovar.

Rezultati Veterani (6 ekip)
1. mesto: Športno društvo Juršinci
2. Mesto: Picerija pri Mici
3. Mesto: Vitomarci

Vsem prijateljem, sosedom, sponzorjem in vsem drugim, ki ste kakor 
koli pripomogli pri izvedbi turnirja, se iskreno zahvaljujemo in upa-

mo, da ste uživali in se imeli fajn. Upam, da se vidimo tudi prihodnje 
leto. Čestitke vsem, ki ste prejeli pokale in nagrade.

Darjan čeh

športnI park GabrnIk : »noGoMEt FESt«
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Prvo soboto v novembru se na pobudo predstavnikov vaških odborov 
Hlaponci, Kukava in Rotman vsako leto zberemo pohodniki na tradi-
cionalnem Martinovem pohodu, letos že na devetem zaporednem. 
Pohodniki smo se zbrali v vaškem domu v Hlaponcih, kjer nas je 
pričakal odličen golaž gospodinje Marije Fras iz Hlaponcev. V 
prečudovitem vremenu se nas je zbralo rekordno, nekaj več kot 120. 
Dvorana v Hlaponcih je »pokala po šivih« že pred začetkom pohoda. 
Kot prejšnja leta se nam je tudi letos pridružilo kar nekaj novih pr-
ijateljev pohodništva, med nas pa so se vrnili tudi tisti, ki smo jih 
prejšnja leta pogrešali. 
Ko smo se okrepčali z golažem, smo se opremili s spominskimi ko-

zarci in trakovi,nato smo se odpravili na pot čez Hlaponce in Kukavo. 
Rotmana letos sicer nismo uspeli obiskati, kljub temu pa je bilo med 
nami veliko ljudi iz njihovega konca.
Letošnje vreme je bilo naravnost fantastično, saj nas je od sproščenem 
in veselem vzdušju, ki sta ga ponovno pripravila naša stara znanca – 
mlada muzikanta s harmoniko in klarinetom, grelo vse od začetka 
do konca. Sonce se letos enostavno ni in ni hotelo skriti. Poskrbelo 
je celo, da se je med nami pojavil še tretji muzikant, ki je starima 
znancema pomagal.
Zahvaljujemo se vsem, ki ste pomagali pri izvedbi pohoda, prav 

DEvEtI traDIcIonalnI MartInov poHoD: 
HlaponcI, kUkava In rotMan

tako pa tudi vsem, ki ste nas ob poti razvajali z dobrotami. Le-te so 
pripravile pridne roke naših gospodinj, na voljo pa je bila tudi kapljica 
rujnega vina, pridelana ob skrbnem očesu gospodarja. Še posebej se 
zahvaljujemo družinam: Ivana Hojnika in Rada Nedeljka iz Hlapon-

cev, Angele Šmigoc, Justine Toš, Darinke Toplak, Pavle Vesenjak, 
Franca in Janeza Šorija, Ota Goloba, Jožeta Čeha, Ludvika Kokola 
in Marjana Kujavca s Kukave. Hvala tudi vsem neomenjenim, ki ste 
pomagali družinam, da so bile mize ob našem prihodu polne dobrot.
Našo pot smo zaključili na mestu, kjer smo začeli – v vaškem domu 
v Hlaponcih, kjer se jedruženje tudi po pohodništvu kulinarično 
nadaljevalo in se jetudi veliko smejalo in plesalo, tako kot se za tako 
druženje spodobi. Deveti tradicionalni Martinov pohod med vasmi 
Hlaponci, Kukava in Rotman je bil več kot odlično zaključen. S tem 
smo pod streho uspešno spravili še eno naše skupno srečanje med 
vasmi in si hkrati s tem odprli pot do novih skupnih druženj. Čaka 
nas leto 2018, ko se bomo med vasmi Hlaponci, Kukava in Rotman 
ponovno pomerili v kartanju. Skupaj bomo odšli na izlet po Slov-

eniji ter se udeležili jubilejnega 10. tradicionalnega Martinovega po-

hoda. Organizatorji smo trdno prepričani, da se bo ob lepem vremenu 
ponovno zbralo rekordno število udeležencev.  

mag. Donald rus, občinski svetnik
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Vaščani Kukave smo  na aprilsko  sončno soboto organizirali 
ČISTILNO AKCIJO, »ROBOTO«, in to z namenom, da nekaj nared-

imo za čistejše in bolj urejeno okolje, v katerem živimo. Očistili smo 
mulde, pometli pesek in odžagali moteče veje. Med in po opravljenem 
delu smo se okrepčali in odžejali ter ugotovili, da smo na ta dan uspeli 
združiti prijetno s koristnim.

DEJavnoStI na kUkavI

Letošnjo VELIKONOČNO STRELJANJE na Kukavi je bilo že se-

demnajsto po vrsti. Zbralo se je veliko pokačev iz domače občine, kot 
tudi od drugod. Pokači so ponosni na svoje »nabijače« in vsako leto 
se pokažejo z novimi in izboljšanimi »nabijačami«.

Že četrto leto zapored smo na Kukavi  POSTAVILI MAJSKO DREVO. 
Ob lepem sončnem vremenu se nas je zbralo veliko vaščanov. Ker je 
prvi maj praznik dela, je prav, da si vzamemo čas za prijatelje in sosede 
in se ob dobri kapljici poveselimo.
Že drugo leto zapored smo vaščani Kukave organizirali 
»GOLOŽIJADO«. Zadnjo soboto v maju nam je bilo vreme nak-

lonjeno za kuhanje na prostem. Začeli smo z zbiranjem ekip. Odziv 
je bil presenetljiv. Prijavilo se je 9 ekip, ki so bile iz domače občine in 
tudi iz sosednjih. Za meso je poskrbel organizator, vse ostalo, (kotel, 

začimbe) pa si je morala priskrbeti ekipa sama. Časa za kuhanje golaža 
je bilo natanko štiri ure. Ocenjevalo se je: sam zgled prireditvenega 
prostora, organiziranost ekipe in okus golaža. Konkurenca je bila zelo 
močna. Na koncu je tričlanska komisija razglasila najboljši golaž. Ni 
bilo lahko, ker so bili vsi izvrstni.  Sledila je zabava pozno v noč.

18. avgusta, na praznik Marijinega vnebovzetja, je tradicija, da se 
v naših krajih postavlja KLOPOTEC, tako tradicijo imamo že vrsto 
let tudi na Kukavi. Ta praznik je veljal kot časovni mejnik v vinogra-

dih, kajti dober vinogradnik mora do velike maše postoriti vsa dela v 
vinogradih. Poveselili smo se ob  domači glasbi, odličnih pečenkah in 
dobri kapljici domači vinogradnikov.
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Ob 100-letnici prikazovanj Marije iz Fatime, je Marija kot kipec v 
kapelici romala po vsej Sloveniji. V našo lovrenško faro smo jo pre-

jeli 24. septembra in do 7. oktobra je obiskovala naše vasi in domove. 
Vas Kukava jo je sprejela 26. septembra pri večernimaši. Z željo, 
da bi se z Marijo zmoglo srečati čim več  naših vaščanov, smo njen 
sprejem pripravili v našem vaškem domu Kukava 99. Odziv je bil 
poln navdušenja in tako smo vaški dom napolnili mladi in stari. S 
pesmijo, premišljevanjem in molitvijo rožnega venca smo pred njo 
položili naše zahvale, prošnje, stiske in bolečine, predvsem pa vse 
vaščane, še posebej bolne in onemogle ter vse naše družine. Druženje 

ob Mariji nas je vaščane Kukave v molitvi še posebej povezalo in v 
vsakem izmed nas pustilo svoj pečat. Prenočevala je v našem domu, 
že zjutraj pa so jo naši vaščani z velikim veseljem ponesli v svoje 
domove, da je tako skozi ves dan preromala vso našo vas Kukavo. 
Polni vtisov njene bližine in veselja ter notranjega miru smo jo zvečer 
predali naslednji vasi. Dogodek nas je združil na poseben način,ostal 
nam bo za vedno v spominu, predvsem pa sporočilo naše nebeške 
Matere, da je in ostaja vedno z nami kot mati in naša priprošnjica pri 
sinu Jezusu.

v imenu vaščanov kukave, Marta Mikolič

obISk FatIMSkE MarIJE na kUkavI

oGlED Gala koncErta raDIa oGnJIščE
Pevci MePZ Sv Lovrenca z zborovodkinjo Lidijo Kodrič Kmet 
smo se v nedeljo, 19. 11. 2017, na povabilo našega gospoda župnika 
Dušana Todoroviča, odpravili v Ljubljano na ogled Gala koncerta 
Radia Ognjišče, ki se je odvijal v Gallusovi dvorani Cankarjevega 
doma v Ljubljani. Koncert je letos že 23. zapored organiziral Radio 
Ognjišče ob svoji obletnici pričetka oddajanja.  V prečudovitem pros-

toru  smo ob spremljavi tamburaškega orkestra uživali pri poslušanju 

zimzelenih popevk v izvedbi vrhunskih slovenskih vokalistov in se 
nasmejali zakoncema Sešek, ki sta v vlogi voditeljskega para poskr-
bela za humorno vzdušje v dvorani. 
Nedeljski koncert bo ostal v srcih, nas pevcev, nepozaben dogodek, 
zato se gospodu župniku še enkrat najlepše zahvaljujemo za povabilo 
ter za vso podporo, ki jo nudi našemu zboru. 

Zapisala: nataša Žajdela lah

V Senčaku so se okto-

bra zbrali vaščani na 
kostanjevem pikniku 
in prikožuhanju ko-

ruze na stari način. Ob 
delu so se spominjali 
starih časov, kako je 
bilo nekoč po vaseh, 
ko še ni bilo toliko 
strojev in posedanja 
pred televizijo.

Franc kump

koStanJEv pIknIk v SEnčakU
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HlaponcI: plEtEnJE vEncEv 
Da je bila cerkev Svetega Lovrenca ob svojem jubileju, 500-letnici 
začetka izgradnje, resnično lepo okrašena, so poskrbeli tudi vaščani 
iz Hlaponcev. Z veliko dobre volje in truda jim je uspelo splesti vence 
iz zelenja. Za izdelavo vencev je bilo potrebno kar nekaj časa, saj ga 
je bilo potrebno najprej poiskati in skrbno nabrati v naravi, ga očistiti, 
pripraviti v šopke ter nato s spretnimi rokami dodajati v neprekinjeno 
»kačo«. Tako so ob popoldnevih in večerih v Hlaponcih nastajali ven-

ci iz zelenja, ki so ob jubilejnem prazniku krasil našo prelepo cerkev 
v Juršincih. 

UrEDItEv proStora poD vaškIMI braJDaMI 
O postavitvi soh za vaške brajde v Hlaponcih smo v Juršinskih novicah 
že pisali. Bila je naša zadnja delovna akcija v preteklem letu. Da bo trta 
lepo rasla, smo v zimskem času imenovali tudi prvega skrbnika vaške 
trte. To odgovorno in častno nalogo je dobil Rado Nedeljko, ki med 
vaščani Hlaponcev uživa posebno spoštovanje in njihovo zaupanje. 
Seveda pa naš skrbnik vaške trte nikakor ne bo ostal sam pri svojem 
delu. Da je temu tako, smo se od srede (14. 6. 2017), do srede (21. 6. 
2017), kar štirikrat zbrali »hlaponski dedi« in za vroče poletne dni 
uredili prostor pod vaškimi brajdami pri vaškem domu v Hlaponcih. 
Z veliko dobre volje in s pridnimi rokami nam je v tednu dni uspelo 
urediti prostor pod vaškimi brajdami od izkopa po zaključka. Ko je 
treba »pljunit v roke«, nas je bilo kot mravelj: vsak je zase našel svoje 
delo. Tako smo še enkrat dokazali, da s skupnimi močmi enostavno 
zmoremo in nas pri tem nič ne ustavi. Delo je potekalo enostavno in 
hitro, pa še »super« smo se imeli.
Fotografija desno: rado nedeljko prvi skrbnik vaške trte v Hlaponcih
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Drugo soboto novembra  smo 
vaščani Rotmana v vaškem domu 
Hlaponcizdružili srečanje vaščanov 
z martinovanjem. Srečanje vaščanov 
Rotmana je v postala tradicija. 
Skozi leto smo delavni, marljivi na 
različnih delovnih akcija,  zato si  
zaslužimo, da se tudi skupaj poves-

elimo. Pohvale vredno je, da se naših 
skupnih akcij in druženj udeležuje 
vse več otrok in mladih, to pa je tudi 
ključ do uspeha, saj svet stoji na mla-

dih. Za glasbo je poskrbel ansambel 
Kovačečjak,ki nas je zabaval dolgo 
v noč. Glasbenik Stanko je krstil 
mošt in s tem spremenil mošt v vino. 
Ob prijetni glasbi ni manjkalo dobre 
kapljice in hrane. Veselimo se pri-
hodnjega leta, da to ponovimo.

vaški odbor rotman 
branko kralj

SrEčanJE vaščanov rotMana

poStavItEv klopotca v HlaponcIH
Tretjo soboto v avgustu je bilo dogajanje v Hlaponcih spet tradicional-
no obarvano. Zbrali smo se, da postavimo vaški klopotec, ki združuje 
naše ljudi marsikje po vaseh v naši občini. Dolga leta je namreč že tudi 
v naši vasi običaj, da kot znanilca jeseni postavimo vaški klopotec. 
Ker smo bili tudi letos skozi vse leto delavni in marljivi, nam je v so-

botnem popoldnevu nagradilo še vreme in sonce nas je grelo pozno v 
večer. Na letošnjo postavitev klopotca smo bili v Hlaponcih vaščani še 
posebej ponosni, saj smo klopotec postavili ob bok novim brajdam, ki 
smo jih uredili skozi leto. Tako je naš klopotec dobil tudi tisto, kar mu 
nekako pripada – trto, ki bo rasla ob njem. Trto, ki jo bo v prihodnje 
skrbno čuval. S tem smo vedno bolj ponosni na naše vaško središče 
ob vaškem domu, ki postaja iz leta v leto lepše. Običaj postavitve 
klopotca bomo zagotovo ohranjali naprej. Naši načrti se tako počasi 
prevešajo v prihajajoče leto, ko smo z mislimi že pri tem, da klopotcu, 
ob prostoru pod brajdami dodamo še kakšno mizo in klopi. Pa še kaj 
zanimivega bo nastalo v naši vasi. 

mag. Donald rus, občinski svetnik

S toplino božič naj vas greje,
naj vez med vami utrdi,
a novo leto naj zaseje,
kar vaše si srce želi.

Ljubezen, zdravje in obilje,
bogato naj vas obdari

in vse začrtane naj cilje
v uspeh usoda spremeni.

Vaški odbor Hlaponci in
Kulturno društvo Hlaponci
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kUltUrno-EtnoGraFSko DrUštvo:  
rIMSkE IGrE In poHoD 

Člani Kulturno-etnografskega društva Juršinci smo se udeležili X. 
Rimskih iger, ki so se odvijale od 17. do 20. avgusta. Kot vsako leto 
smo se tudi letos predstavili pod imenom Jursinus. Kot stari Riml-
jani smo tudi mi imeli oblečena rimska oblačila, na sebi pa smo imeli 
glinen ali lesen nakit. Vsaka skupina se na rimskih igrah predstavlja 
s svojo panogo, mi smo bili »lončarji«, sami smo izdelali lončene in 
glinene izdelke in jih predstavili. Vsako leto je že v četrtek otvoritev 
Rimskih iger. V petek smo si uredili naš tabor s cvetjem in z balami. V 
zahvalo, da smo lahko sodelovali,  smo glavnemu senatorju podarili 
grozdje, naša Rimljanka je nabrala tudi gobe. Videli smo tudi napet 
boj med rimsko vojsko Gemino XIII in našimi nasprotniki, barbari.  
Zmagala je bolj izurjena in pripravljena vojska Rimljanov.  Veselili 
in rajali smo pozno v noč. V soboto smo sodelovali na povorki po 
ptujskih ulicah, kjer je sodelovalo čez dvajset skupin. Pričela se je 
pri pošti, končala pa na glavni tržnici v osrčju mesta. Po kosilu smo 
se odpravili v tabor. V nedeljo je v taboru potekalo druženje in tek-

movanje med skupinami. Biti Rimljan je zelo lepo. Naslednje leto nas 
lahko obiščete in navijate za nas Rimljane, da nas z našega ozemlja ne 
bodo pregnali barbari.                                                                      
V soboto, 11. 11. 2017, ob 11. uri smo se zbrali člani Kulturno- et-
nografskega društva Juršinci in organizirali tradicionalni Martinov 
pohod.Zbrali smo se v Sakušaku pri Ireni, članici našega društva, od 
katere smo se odpravili proti Dragoviču. Po poti smo prepevali vesele 
melodije, Doris pa je zaigrala. Ustavili smo se pri kapeli na Aleluji, 
kjer smo se fotografirali.Nadaljevali smo pohod proti Juršincem, kjer 
smo se tudi okrepčali. 

anejaŽmauc

Od zadnje izdaje Juršinskih novic se je v Grlincih doga-

jalo kar nekaj. 5. avgusta 2017 smo postavili dva  klo-

potca, najprej na Pesjaku, potem pa še v Grabi. Z rajan-

jem smo nadaljevali na vaškem središču v grabi in po 
mnenju vaščanov je bilo čudovito. 27. avgusta smo se 
ob 8.30 odpravili z lastnimi prevozi na žegnanje na Sv. 
Avguštin. Ni nas bilo veliko, aje vzdušje bilo čudovito. 
8. septembra smo izvedli delovno akcijo, da smo ob ces-

ti od Podhostnika do doliča porezali veje. Največje delo 
je bilo odprtje jaška pri Kostanjevec Milanu. To nam 
je uspelo s pomočjo RomanaFrleža, dobrega vaščana 
in poveljnika PGD Gabrnik, ter nekaterih članov PGD 

Gabrnik: Janija Rajha, FrancaRižnarja, Robija Novaka ter sposo-

jenega gasilca Petra Pajka. Zahvaljujemo se tudiFrancuPignarju za 
odličen pasulj, da smo se lahko okrepčali. 14. oktobra smo izvedli 
našo novost, in to je tekmovanje v kegljanju na »ruskem kegljišču«. 
Bilo je čudovito vreme in se nas je zbralo kar nekaj, tako da smo tek-

movali v treh kategorijah: ženske, moški in pari. Tekmovanje je bilo 
naporno, a hkrati zanimivo. V kategoriji žensk je zmagala Jožica Zorko 
pred NatašoHorvat in SilvoŽmauc. V kategoriji moških je zmagal 
RobiMatjašič pred FrancemPignarjem in DušanomKostanjevcem. V 
kategoriji pari sta prvo mesto osvojila Jožica in Stanko Zorko pred Ro-

manom Frležem in Majdo Holc, tretje mesto pa sta osvojila Franc in 
Albina Pignar. Ne boste verjeli, da se je našlo par kandidatov, ki so ob 

DoGoDkI v GrlIncIH
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Kot vsako leto smo tudi letos pripravili vaščani Dragoviča Martinove 
igre, ki so se letos prvič odvijale pri kapeli na Aleluji. Pomagali so nam 
tudi vaščani Pesjaka in ljudje od drugod, ki se radi vračajo v naš kraj. 
Pripravili smo tekmovanje s »štrkolmi«. Imeli smo kategorijo moških 
in žensk. Pri ženskah je 1. mesto osvojila Larisa Golob, pri moških 
pa Kristjan Golob. Tudi tekmovanje v kotaljenju soda je bilo zelo 
zanimivo in predvsem hitro, saj so se za zlato medaljo potegovali trije 
gospodarji s svojimi pomočniki. Najhitrejša je bila skupina gospo-

darja Janeza Mikša, ki je dobila zlato medaljo. Vsem se zahvaljujemo 
za sodelovanje in čestitamo ob prejemu srebrnih in bronastih medalj. 
Ob tej priložnosti smo imeli tudi otvoritev novo asfaltiranega odseka 
ceste, škrpiranja in razširitve ceste od kapele na Aleluji do križišča pri 
IvanuSlačku. Zaradi odsotnosti župana nas je ogovorila podžupanja. 
Vsem sodelujočim pri organizaciji dogodka se iskreno zahvaljujemo. 

vaš vaški odbor Dragovič

MartInovE IGrE In otvorItEv cEStE na alElUJI

vsaki podelitvi zapeli slovensko himno. Ne smemo pozabiti na zah-

valo Marjanu Horvatu z družino in Branku Koscu z družino za podar-
jenega odojka in piščance za žar. Iskrena zahvala tudi RomanuFrležu, 
da nam je vse te dobrote pripravil. V soboto, 18.11. 2017, smo organ-

izirali martinovanje na »Pesjaku«, na križišču pri »studencu«. Zbrali 
smo se dopoldne, da smo postavili šotor, mize in pripravili vse, kar je 
bilo potrebno (hrana, pijača, muzika). Kljub neugodnemu vremenu, 
saj je bilo večer kar precej mrzlo, smo zdržali prek polnoči. Spet se 
zahvaljujemo Romanu Frležuin Francu Pignarjuza čudoviti golaž, pa 
seveda tudi tistim, ki so ga v poznih petkovih urah mešali in hladili. 
Hvala tudi Borutu Jerencu za žar. Brez Jura Zorkanam postavitev in 
izvedba glasbe ne bi uspela. Hvala vsem in vsakemu posebej, ki je 
kakorkoli pripomogel k organizaciji dogodka. 

Zahvaljujemo se vsem vaščanom, ki so kakor koli pripomogli k tem 
dogodkom. Upamo da se drugo leto dobimo v ševečjem številu.

v imenu v.o. Grlinci Silva Žmauc
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IZlEt kED JUršIncI 

potEpanJE po prEkMUrJU

26. avgusta smo zgodaj vstali, ker smo se odpravili na izlet proti 
Madžarski. Odpeljali smo se do zdraviliškega kompleksa Heviza, 
nato pa pot nadaljevali proti baročnemu dvorcu Festetics. Po zunan-

jem ogledu in sprehodu po grajskih parkih smo se odpeljali do Blat-
nega jezera. Tam smo se s trajektom zapeljali po jezeru. Krasno vreme 

in dobra družba sta polepšala naš dan. Sledila je malica in odpeljali 
smo se nazaj proti naši prelepi Sloveniji. Ustavili smo se v toplicah 
v Banovcih in si privoščili skok v tople bazene. Dneva je zmanjkalo, 
zato smo se  morali odpeljati domov.Imeli smo se lepo.                           

anica

Člani KUD dr. Antona Slodnjaka Juršinci smo si hladno soboto v okto-

bru izbrali za skupno druženje – izlet po Prekmurju.

Kot se za kulturnike spodobi, se je naš izlet začel z obiskom Kul-
turnega doma v Lendavi. Po predstavitvi slednjega, kar je odlično 
opravil naš Roman Frlež, je sledil še nastop. Najprej člani gledališke 
skupine, nato Mešani pevski zbor Sv. Lovrenca in na koncu še Ljudske 
pevke. Nastopiti na tako velikem odru, kot je oder Kulturnega doma 
Lendava, pred tako velikim občinstvom (dvorana ima 400 sedežev), 
ni kar tako, ampak nabiramo izkušnje – nikoli ne veš. Nato smo si 
ogledali pridelavo paradižnika v rastlinjakih Lušt, kjer smo imeli tudi 
degustacijo. Sledilo je nekaj za žensko dušo – ogleda tropskega vrta in 

nakup orhidej. Na hitro smo si ogledali Bukovniško jezero in čudovito 
Plečnikovo cerkev v Bogojini, ki nam jo je predstavil  Rok Osterc. 
MPZ Sv. Lovrenca je zapel in že se je dan nagibal proti večeru.

Zaključili smo z večerjo in degustacijo vin v gostilni »Pri Lujzu«. Tudi 
tam nas je družilo prepevanje z našim neumornim Stankom Plohlom. 
Polni dobre volje smo se vrnili domov. Imeli smo se lepo. Iskrena hva-

la Lidiji Kunčnik in Romanu Frležu, ki sta celoten izlet organizirala, 
in vsem, ki ste imeli s sabo popotnico za vse, od vinčka, žganega, pa 
peciva, sirčka, zelenjave … Kje se bomo potepali drugo leto, še ne 
vemo, prav gotovo pa se bomo.  

Za kUD zapisala Dragica toš MaJcEn 
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Ker je spet zaživela želja vaščanov Hlaponcev, Kukave in Rotmana, 
da se odpravimo na skupni izlet, smo se v soboto, 13. 5. 2017, napotili 
na popotovanje po relaciji Hlaponci–Gruškovje–Trakovščan–Klen-

ovnik –Vinica –Zavrč–Kukava–Juršinci–Rotman–Hlaponci. 
A še preden smo resno prispeli na cilj, smo postali lačni, zato se za-

jtrku v naravi – na prostem, nismo mogli izogniti. Za nas je poskrbel 
mojster žara Branko Kralj iz Rotmana.
Prispeli smo na prvi cilj – grad Trakoščan. Tam se je za vsakega po-

potnika nekaj našlo: nekateri so se odpravili na sprehod okrog jezera 
in uživali v lepotah  narave, drugi so si ogledali grad Trakoščan in-

spoznavali njegovo zgodovino, tretji pa so v miru in senci počakali 
vse ostale v bližnji gostilni, kjer jim ob nasmejani natakarici nikakor 
ni bil dolgčas.
No, ko smo se le uspeli zbrati vsi skupaj, je po ozkih cesticah sledila 
pot do gostišča Grešna Pilnica v Klenovniku. Ko smo prispeli, je bilo 
med izletniki slišati: »Kam smo pa to prišli?« Zunanjost gostišča 
namreč ni nič posebnega, a je ob vstopu na dvorišče  sledilo prijetno 
presenečenje, saj smo kmalu ugotovili, da smo prispeli na kraj, kjer 
je domuje neokrnjena narava, prelita z zgodovino, domačnostjo in 
prijaznostjo gostiteljev. 
Tudi odlične domače kapljice in okusne hrane ni manjkalo, zato smo 
se po začetnem začudenju na avtobus vračali vidno zadovoljni in 
predvsem »polni« vsega dobrega. S tem pa se naša pot še ni končala, 
saj smo se ustavili v parku v kraju Vinica, kjer smo končno uspeli 
narediti še eno skupno spominsko fotografijo.
Sledilo je vračanje v Slovenijo, kjer smo se ustavili še na Kukavi in 
rekli kakšno po domače. Ker smo bili vso pot pridni, smo se ustavili 
še pri našem sladoledarju v Juršincih, ki je bil presenečen, ker ga je 
obiskal poln avtobus vaščanov.
Ustavili smo se še v Rotmanu ter svojo pot zaključili tam, kjer smo 
začeli – v Hlaponcih. Ker smo ugotovili, da je naš izlet ponovno us-

pel, popotniki pa so uživali, smo organizatorji že sprejeli odločitev, 
da bomo izlet organizirali tudi v letu 2018. Kam nas bo drugo leto 
odnesla pot, naj še ostane skrivnost. 

mag. Donald rus, občinski svetnik in soorganizator izleta

IZlEt vaščanov HlaponcEv, kUkavE In rotMana
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Naši predniki so se nekoč ob različnih priložnostih vedeli tudi primer-
no obleči. Praznično ali »svetejo«, doma pri delu pa delovno. Ob 
nedeljah, ko so hodili k maši, raznih cerkvenih in drugih slovesnostih 
so se vedno »svetejo« oblekli, kot so rekli. To je bila noša, ki so jo 
skrbno hranili in jo tudi s ponosom nosili. S časom in z novimi mate-

riali se je potem stari oblačilni videz nekoliko spremenil.
 Z željo, da bi obudili oblačilno dediščino prednikov, je naša skupina 
že pred časom na osnovi številnih starih fotografij naredila raziskavo 
noše, ki so jo nosili na našem območju še pred prvo svetovno vo-

jno. Potem smo si pri krojaču dali izdelati našo, »pesniško praznično 
nošo«, podobno tisti, ki so jo nosili nekoč v naši okolici: Srednje Slov-

enske gorice, Pesniška dolina.
Opis noše:
Naša štajersko-pesniška praznična noša je podobna alpskemu tipu noše.
Moški nosijo na glavah črne klobuke s širokimi krajci in nizkim 
oglavjem, za trakom pa »püšlc«. Oblečeni so v bele srajce z dolgimi 
rokavi, ki so v ramah in zapestju nekoliko nabrani. Dodan je rjav te-

lovnik s kovinskimi gumbi in žepno uro na verižici, pripeto v gumb-

nico. Hlače so črne in dolge, spodaj nekoliko zožene (pumparce) in 
s pentljo pod stopalom. Obuti so v visoke črne čevlje (škornje) z vol-
nenimi nogavicami. Vrhnje oblačilo: zimska suknja.
Ženske so oblečene v rjave enodelne obleke. H krilu je prišit 
brezrokavni zgornji del – životec na nekaj gumbov. Bluze so bele s 
stoječim nabranim ovratnikom, z dolgimi rokavi, nekoliko nabranimi 
v ramah in zapestju. Svilen predpasnik je črn (frtof), ki je krojen na 
pas, nekoliko krajši od krila. Obute so v višje črne čevlje na vezalke, 
malo čez gležnje in volnene nogavice. Na glavah imajo bele robce, 
v rokah pa nosijo lepo našit robček z rožo. Vrhnje oblačilo: jopa ali 
volneni »telih« (tehl).
Skupina štajersko-pesniških prazničnih noš rada sodeluje na raznih 
prireditvah in praznikih doma in drugod. Takrat se seveda s ponosom 
oblečemo v našo pesniško nošo, seveda z namenom, da popestrimo, 
oziroma prikažemo oblačilno kulturo naših krajev.

anton  lajh

IZDElEk taMarE kEkEc navDUšIl koMISIJo

štaJErSko–pESnIška  praZnIčna  noša

Vedno bolj izrazite 
posledice, ki jih ima 
uporaba kemičnih 
gnojil in pesticidov 
na naravo in naše 
zdravje, so več kot 
dovolj velik razlog 
za spodbujanje 
ekološkega kme-

tovanja. Ravno s 
tem namenom je 
bilo deveto leto za-

pored izvedeno tudi tekmovanje Ecotrophelia Slovenija, na katerem 
so se z inovativnimi idejami in izdelki predstavljali tudi študentje iz 
našega območja.
Zbornica kmetijskih in živilskih podjetij je letos, deveto leto za-

pored, organizirala tekmovanje za študente s področja inovativnosti 

v živilstvu in razvoja novih živilskih izdelkov pod naslovom Eco-

trophelia Slovenija 2017. Od navadnih izdelkov se ti razlikujejo po 
eko-inovacijah v vsaj eni dimenziji razvoja. Namen je mlade spod-

buditi k timskemu delu, organizaciji, razvoju novih izdelkov ter 
posledično prepoznati inovativne živilske izdelke, ki jih je smiselno 
strokovno podpreti, mladim pa pomagati pri zagonu proizvodnje ter 
pri povezovanju s potencialnimi investitorji.
Priložnost, da pokaže svojo inovativno plat v tem tekmovanju, je 
izkoristila tudi Tamara Kekec, absolventka magistrskega študija 
na Fakulteti za kmetijstvo in biosistemske vede. Skupaj s kolegico 
Dominiko Klavž sta za namen tekmovanja v treh mesecih razvili 
izdelek Tofujeve sanje. „Izdelali sva sladico iz soje in aronijine 
omake. S tem bova skušali tudi nadaljevati, saj je bil odziv odličen. 
Zdi se mi, da končno postajamo bolj osveščeni, kako pomembna je 
ekološka pridelava. Treba je podpirati kmete, odkupovati ekološke 
izdelke, saj je v tem veliko prednosti tako za naravo kot zdravje,“ 
poudarja Kekčeva.
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V sončni soboti, 23. 4. 2017, so predstavniki Sveta za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu Občine Juršinci, skupaj s Policijsko 
postajo Ptuj, Zdravstvenim domom Ptuj in PGD Grabšinski breg 
organizirali izobraževanje voznikov enoslednih vozil – motoristov. 
Izobraževanja so se udeležili motoristi iz domačega Kluba motoristov 
Juršinci – »Auspuhi«, Moto klub Kurent Ptuj, Moto klub Stari biki in 
Moto kluba Bikerscafe. Pričakali so jih policisti motoristi iz sloven-

ske policije, slovenske vojske in reševalci iz ZD Ptuj. Uvodoma so 
jim motoristi iz policije in vojske pripravili poligon, na katerem so se 
lahko preizkusili v svojih spretnostih. 
Pogumnih je bilo veliko, zato je bil poligon kar precej časa poln in v 
veselje je bilo gledati vse pogumne, ki so prikazali veliko spretnosti. 
Po zaključku praktičnih spretnosti so reševalci ZD Ptuj predstavili, 

IZobraŽEvanJE MotorIStov v JUršIncIH

MotorIStI na kUkavI
Zadnji teden v avgustu so nas na Ku-

kavi že drugo leto povrsti obiskali 
motoristi.V organizaciji motoristov  
»Stari Biki« iz Cirkulan so se potepali 
po Slovenskih goricah, pri nas  pa 
so se ustavili na prigrizku in hladni 
osvežitvi, ki smo ga skupaj z »MK 
Auspuhi« iz Juršincev pripravili na 
Kükavi 99. Obiska se je udeležilo sko-

raj 150 motoristov, ki so prišli iz sos-

ednjih občin, ter iz Avstrije, Hrvaške, 
Srbije, Bosne in celo iz Nemčije. Ker 
jim je bil naš prostor všeč, prav tako 
pa so pohvalili tudi naše gostoljubje, 
so obljubili, da se prihodnje leto spet 
snidemo na Kukavi. 

Sestavil: SŠ

kako se poškodovanemu motoristu pravilno sname čelada in kako se 
pravilno uporabi defibrilator. 
V nadaljevanju so se vsi preizkusili tudi na simulatorju vožnje z mo-

torjem, ki ga je v ta namen s sabo pripeljala policija. Sledila je izmen-

java izkušenj ob odlično pripravljenem golažu, ki so skozi noč in jutro 
pripravili člani PGD Grabšinski breg. Po golažu je sledil še kratek 
zaključek in praktična predstavitev, kako pravilno s tal pobrati motor-
no kolo. Vsi so pokazali veliko zanimanja za teoretični in praktični del 
ter so z veseljem sodelovali pri izobraževanju in izmenjavi izkušenj, ki 
sta jih predstavila policija in vojska. Lahko pohvalimo vse sodelujoče.
Vsem želimo srečno pot in veliko lepih trenutkov ob prevoženih kil-
ometrih na jeklenih konjičkih.
mag. Donald rus, občinski svetnik in predsednik Spvcp občine Juršinci
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24 UR JUDA V JURŠINCIH
Od 23. 6. 2017 do 24. 6. 2017 je Judo klub Juršinci po dobrem letu 
dni svojega delovanja organiziral svoj prvi judo tabor. Imenovali smo 
ga preprosto kar »24 ur juda v Juršincih«, saj smo se judoisti 24 ur 
neprekinjeno družili in uživali skupaj.Skupaj se nas je iz domačega 
kluba in sosednjih enot Sveti Tomaž ter Mala Nedelja zbralo kar 36 ju-

doistov.Zbrali smo se takoj po zaključku šolskega leta in po uvodnem 
sprejemu izvedli kvaliteten trening na blazinah. Po prvem treningu so 
naši judoisti uživali v odlično pripravljeni pici, ki so jo za nas pripravili 
v gostilni Darinka. Kot presenečenje večera je nadobudne mlade ju-

doiste obiskal še naš boksarski junak Dejan Zavec in se z našimi ju-

doisti družil do odhoda k spanju. Sledilo je pustolovsko spanje, ki smo 
ga izvedli kar na blazinah v trim kabinetu, ki nam drugače služi kot 
borilnica. Pri tem so otroci seveda brez težav zaspali, saj nas je zraven 
treninga, po večerji zdelala še poletna nevihta in neznosna vročina.
Jutro smo najprej začeli z umivanjem zob, takoj za tem pa s sprehodom 
po Juršincih, kjer smo se ustavili na igrišču in poskrbeli še za jutranjo 
telovadbo z razgibavanjem. Nato smo se odpravili na bogat zajtrk na 
Kmetijo Hrga, kjer smo se okrepčali z domačimi dobrotami, ki jih 
pripravlja njihova kmetija. Sledil je ogled starodobnikov, ki so se zbrali 
na igrišču v Juršincih, nato pa »suhi« trening v telovadnici, kjer smo se 
pomerili v različnih igrah.Ponovno lačni smo se odpravili na kosilo v 
gostilno Darinka. Kot se po kosilu spodobi, smo si najprej privoščili še 
malo daljši počitek na blazinah in se šele spočiti in s praznimi trebuhi 
odpravili na zadnji na zadnji trening s kimonami.Tako je bil zaključen 
naš prvi in seveda ne zadnji judo tabor v Juršincih. Zagotovo ga bomo 
ponovili v letu 2018, ko se bomo ponovno preizkusili, ali zmoremo z 
judom preživeti neprekinjeno 24 ur. 

JUDo klUb JUršIncI: JUDo novIčkE
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JUDO PRIPRAVE V ŠIŠKI IN IZOLI 2017
Od 2. 8. 2017 do 7. 8. 2017 so se naši mladi judoisti udeležili priprav 
v Ljubljani in Izoli. V ljubljanski Šiški, so imeli treninge v kimonu 
ter veliko akrobatike, starejši pa so oddelali tudi trening rokoborbe. 
Kasneje smo se tudi udeležili tradicionalnih priprav v Izoli, kjer smo 
imeli borbene treninge, ker pa je bilo zelo vroče, smo se ohladili v 
morju. Priprav sta se udeležili tudi perspektivni sestri Zoja in Evelin 
Munda iz Bodkovcev.

POLETNI JUDO TABOR V LJUTOMERJU
Od 16. 8. 2017 do 19. 8. 2017 je v Ljutomeru spet potekal poletni Judo 
tabor, ki se ga je udeležilo 85 prleških judoistov. Na taboru so judoisti 
imeli zraven treningov v kimonu še veliko dodatnih aktivnosti v nar-
avi. Otroci pa so se najbolj razveselili kopanja v bazenu v Ljutomeru. 

JUDO PRIPRAVE V RAVNAH Z OLIMPIJSKO 
PRVAKINJO URŠKO ŽOLNIR
Prleški judoisti so v petek, 25. 8. 2017, s štafetnim tekom na Poseko 
končali svojo štiridnevno udeležbo na pripravah v Ravnah, ki jih or-
ganizira JK Ravne na Koroškem. Poleg treningov so se judoisti lahko 
v okviru ekip, sestavljenih iz predstavnikov različnih klubov, pomerili 

tudi v različnih športnih disciplinah. Priprave je organizator obogatil 
tudi z različnimi sprostitvenimi dejavnostmi.
Prleški judoisti so na pripravah zelo uživali, si nabrali novih izkušenj, 
se pripravili na novo sezono in sklenili nova prijateljstva. Na prip-

ravah je sodelovala tudi Tadeja Simonič iz Hlaponcev, ki se je na prip-

ravah družila tudi z olimpijsko prvakinjo Urško Žolnir. 

POKAL OPLOTNICE
Mladi prleški judoisti so v soboto, 23. 9. 2017, uspešno borili na 
Pokalu Oplotnice, uradnem turnirju Judo zveze Slovenije. Iz Občine 
Juršinci je med prleškimi tekmovalci nastopala tudi Zoja Munda iz 
Bodkovcev in v kategoriji do 36 kg osvojila odlično drugo mesto. 

17. MEDNARODNI TURNIR ZA POKAL 
DUPLEKA
V soboto, 7.10.2017, so na Pokalu Duplek v Mariboru tekmovali tudi 
prleški judoisti. Na tekmi je v treh starostnih skupinah – kadeti, starejši 
dečki in deklice ter mlajši dečki in deklice – tekmovalo 241 tekmovalcev 
iz Slovenije, Avstrije, Hrvaške in Bosne in Hercegovine. Med starostno 
skupino U15 je prvo mesto do 36 kg dosegla Zoja Munda iz Bodkovcev  
ter drugo mestodo 48 kg Evelin Munda, prav tako iz Bodkovcev. 

JUDo klUb JUršIncI: rEZUltatI našIH borcEv
POKAL NOVEGA MESTA
Na svetovni dan juda, 28. 10. 2017, so na Pokalu Novo mesto sodelovali 
tudi naši mladi prleški judoisti starostne skupine U14. Med prleškimi 
judoisti je nastopala tudi Zoja Mundaiz Bodkovcev in dosegla tretje 
mesto v kategoriji do 36 kg. 

MINI NAGAOKA 2017
V soboto 18.11.2017, so se prleški judoisti v Ljubljani udeležili 
mednarodnega uradnega turnirja Mini Nagaoka 2017. Tekmovanja 
se je udeležilo 513 tekmovalcev iz osmih držav v starostnih skupinah 
mlajših deklic/dečkov, starejših deklic/dečkov in mlajših kadetinj/
kadetov. Tekmovanja se je v starostni skupini starejših dečkov in dek-

lic udeležila tudi Zoja Munda iz Bodkovcev in v kategoriji do 36 kg 
zasedla četrto mesto. 
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JUDO PRLEKIJA OPEN 2017
V soboto, 21. 10. 2017, je v Ljutomeru nastopilo 129 tekmovalcev v 
starostnih skupinah U14 in U16 ter 52 tekmovalcev starostne skupine 
U12. Prleški judoisti so s svojo borbenostjo dosegli dobre rezultate.
V starostni skupini U12 sta 
Tadeja Simoničin Anže Hrga 
osvojila drugo mesto v svoji 
skupini, Ema Munda pa tretje 
mesto v svoji skupini. V star-
ostni skupini U14 je prvo mesto 
do 36 kg dosegla Zoja Munda. 
V starostni skupini U16 je drugo 
mesto do 44 kg dosegla Evelin 
Munda. Tako so prvič na enem 
tekmovanju na zmagovalni oder 
stopile vse tri sestre Munda iz 
Bodkovcev. 

6. MIKLAVŽEV TURNIR V JUDU
V soboto, 25.11.2017, so se 
mladi prleški judoisti, star-
ostne skupine U12, udeležili 6. 
Miklavževega turnirja v judu, 
ki je potekal v Črenšovcih. Iz 
Občine Juršinci je prvo mesto 
dosegla Ema Munda do 25 kg, 
drugo mesto sta doseglaŽak Rus 
do 29 kg in Tadeja Simonič do 
44 kg ter petomestoAnže Hrga v 
kategoriji nad 55 kg. 
Desno zgoraj: Ema Munda 1. mesto
Desno: Žak rus 2 mesto, prvi z leve

Zoja Munda s pokalom za prvo mesto

tadeja Simonič 2. mesto, prva z leve anžeHrga 2. mesto, prvi z leve

MEDNARODNI 
TURNIR LIKA 2017
V soboto, 25.11.2017, so se 
prleški judoisti udeležili tudi 
mednarodnega turnirja Kup Lika 
2017 v Zagrebu na Hrvaškem. 
V več starostnih skupinah je 
tekmovalo 814 udeležencev iz 
sedmih držav. V starostni skupi-
ni U16 je v kategoriji do 44 kg 
tekmovala tudi Evelin Munda iz 
Bodkovcev in osvojila odlično 
tretje mesto. 
Desno: Evelin Munda – tretje 
mesto, prva z desne
Čestitke vsem.

mag. Donald rus, podpredsednik Judo kluba Juršinci

pGD GabrnIk 2013–2018
Če hočemo ali nočemo, se izteka še eno leto in še eno obdobje, v kat-
erem so nas zaznamovali številni uspehi, uresničeni cilji, zmage in na 
žalost tudi neuspehi, izgube ali razočaranja. Čas, v katerem smo,nam 
ne dovoli, da bi se svojih uspehov in uspehov drugih veselili, ampak 
je takšen, da za neuspeheiščemo takšne in drugačne izgovore.Tudi na 
področju gasilstva je čas za podrobnejšo analizo in razprave, saj se 
z občnim zborom leta 2018 končuje petletno mandatno obdobje, ki 
je trajalo od leta 2013. Takrat bodo potekli mandati vsem funkcion-

arjem in izvolila se bodonova (stara) vodstva. Glede na zastavljene 
in uresničene cilje, ki so bili zapisani na začetku mandata, se tudi 
ocenjuje uspešnost njihovega dela. Kot vam je že prav gotovo znano, 
smo si v PGD Gabrnik vedno zastavljali visoke cilje in pričakovanja, 
ki smo jih tudi smelo zapisali v naš srednjeročni plan  na začetku leta 
2013. Zato je prav, da sedaj, na koncu tega obdobja, pogledamo nazaj 
in ocenimo naše delo.V petletnem planu 2013–2018 smo zapisali:
1. VOZNI PARK
• Nabava novega gasilskega vozila AC 24/50 1+2 z vso pripadajočo 
opremo. 
Leta 2015 smo na veliki dvodnevni prireditvi svečano predali svojemu 
namenu novo gasilsko vozilo SCANIA P410 4X4 v družbi pihalnega 
orkestra Marezige, Veselih Štajerk in Modrijanov.
• Nabava novega gasilskega vozila GVM 1 za prevoz moštva
Nabava novega gasilskega vozila GVM 1 poteka po začrtani poti, tako 
da bo leta 2018 ustanovljena komisija za nabavo novega vozila, ki bo 
predano svojemu namenu ob 90-letnici društva leta 2019.
2. OPREMA ZA ZAŠČITO IN REŠEVANJE

• Zamenjava dotrajane in nabava nove opreme za zaščito in reševanje
V tem mandatnem obdobju je bilo nabavljene več kod 500. kosov 
nove opreme za zaščito in reševanje.
3. IZOBRAŽEVANJE
• Izobraževanje gasilske mladine in gasilskega kadra v smislu zago-

tovitve standardov GZ Slovenije za gasilska društva II. kategorije.
Med letoma 2013–2018 se je v našem društvu izobraževalo več kod 
70 članov, ki so pridobili veliko novega gasilskega znanja in izkušenj, 
bodisi na področju operative ali preventive.
4. VAŠKO-GASILSKI DOM 
• Ureditev ploščadi pred vaško-gasilskim domom
K urejanje ploščadi pred vaško-gasilskim domom bomo pristopili v 
sklopu projekta Občine Juršinci o celoviti ureditvi naselja Gabrnik, 
ki se bo začela leta 2018.
• Prenova kuhinje
Prenova kuhinje pravkar poteka in bo zaključena do konca leta 2017.
5. DELOVANJE IN AKTIVNOSTI DRUŠTVA
• Prizadevanje vodstva in vseh članov PGD Gabrnik, da ohranimo 
ugled in dobro ime društva v ožji in širši okolici.
Dnevi odprtih vrat, požarne straže na vseh javnih prireditvah v občini 
Juršinci, predavanja, srečanja, izobraževanja, sodelovanje v humani-
tarnih akcijah, krvodajalskih akcijah, najrazličnejše predstavitve so 
le nekateri izmed številnih dogodkov s katerimi se trudimo približati 
gasilstvo in naše požrtvovalno delo našim občankam in občanom.
• Opravljanje operativnih in preventivnih nalog
Nabava prvega javno dostopnega AED aparata v naši občini, številna 
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izobraževanja iz temeljnih postopkov oživljanja, pregledi gasilnikov 
enkrat letno, predstavitve gasilske tehnike, opreme in vozil v šoli in 
vrtcu, izobraževanja operativnih članov, redne mesečne vaje, pregledi 
hidrantnega omrežja v  občini in še bi lahko naštevali.
• Spodbujanje in podpiranje gasilske mladine pri gasilsko-športnih 
aktivnostih
Z letošnjim letom smo po dolgem času zbrali pionirke in pionirje ki 
pod vodstvom svojih mentorjev dosegajo odlične rezultate na tek-

movalnem področju
• Nadaljevanje več kot 60-letne tradicije društva  na različnih gasilskih 
tekmovanjih v vseh kategorijah
PGD Gabrnik je društvo, ki tekmuje in zmaguje s šestimi tekmoval-
nimi enotami, na društvenih, meddruštvenih, medzveznih tekmovan-

jih in na tekmovanjih pod okriljem GZ Slovenije. Prav tako smo tudi 
sami organizatorji tradicionalnega gasilskega tekmovanja za pokal 

Velikokrat slišimo, da se ženske v družbi, na vodilnih položajih 
pritožujejo, da so še zmeraj neenakopravne in da težko uspejo v 
tako imenovanem moškem svetu. Z enakimi težavami se srečujejo 
ženske v gasilstvu, niso slišane, ne morejo zavzeti vodilnih položajev, 
niso članice upravnih odborov ipd. S ponosom pa lahko rečem, da v 
našem društvu ni tako. Kot iz zgodovine vemo, je naše društvo eno 
redkih v Sloveniji, ki so že zelo zgodaj sprejeli članice v svoje vrste, 
takoj v povojnih časih, ko se je pričela urejati zakonodaja in vloga 
žensk v gasilstvu. Članice vztrajamo tudi danes, saj predstavljamo 
eno tretjino vsega članstva in smo aktivne tako na operativnem kot 
organizacijskem področju. Na ravni Gasilske zveze Slovenije deluje 
Svet članic, ki skrbi za povezovanje in koordinacijo komisij za delo 
s članicami po društvih, zvezah, regijah. Enkrat letno se organizira 
posvet na ravni GZS, katerega se redno udeležujem vsako leto, kjer 
pa pridobivam znanje ter informacije, ki jih prenesem na članice v 
društvu. Enkrat letno se organizira tudi posvet na ravni regije, kat-
erega imajo možnost obiskati vse članice društva. Že trideset let pa se 
članice, gasilke srečujemo na srečanju članic podravske regije, ki pa 
je družabnega značaja, kjer se veselimo, sklepamo nova prijateljstva, 
se pomerimo v družabnih igrah. Res je, da smo članice manj pris-

otne na področju operative, smo pa toliko bolj na področju organ-

izacije, izobraževanja in družabnega življenja v društvu. Sodelujemo 
pri načrtovanju in izvedbi vseh aktivnosti društva, na tekmovanjih, 
smo članice upravnega odbora, se imamo možnost izobraževati in 

Občine Juršinci, letos že triindvajsetega  po vrsti.
• Trudili se bomo za zgledno sodelovanje z GZ Juršinci, sosednjimi 
gasilskimi društvi, društvi v naši občini, z Občino Juršinci ter vaškim 
odborom Gabrnik.
Vse zgoraj naštete aktivnosti in dogodki dokazujejo, da se vsi člani 
društva trudimo, da društvo živi, ne pa da samo obstaja, kar potrjujejo 
naši rezultati.
V božično-novoletnem času bomo prebrali ali izgovorili veliko glo-

bokih misli, ki jih bomo poiskali na spletu, v knjigah in podobno, 
ampak to bodo samo prazne črke tako dolgo, dokler se ne bomo znali 
približati drug drugemu. Zato vam članice in člani PGD Gabrnik 
želimo, da bi se v novem letu 2018 znali ustaviti, zadihati, veseliti in 
zaživeti, obenem pa vam želimo VARNO LETO 2018.

pGD Gabrnik, MM

članIcE pGD GabrnIk
udeleževati tečajev za pridobitev činov in specialnosti, velik pou-

darek pa dajemo na medgeneracijsko sodelovanje. Tudi članice smo 
za aktivno, prostovoljno, požrtvovalno delo v gasilstvu nagrajene z 
gasilskimi odlikovanji. Verjamem in vem, da bomo članice tudi v pri-
hodnje uspešno krojile zgodovino našega društva. 

vodja članic pGD Gabrnik, valerija Mlinarič

Naše društvo je znano po tekmovalnih ekipah, ki tekmujejo tako v 
članski kot veteranski kategoriji. Že dlje časa pa je tlela ideja o ob-

likovanju pionirske ekipe, saj nam otrok v vasi ne manjka. Člani up-

ravnega odbora so na prvi seji po občnem zboru izbrali in določili 
mentorice. Mentorice smo v mesecu marcu za otroke in starše organ-

izirale informativni sestanek, na katerem smo predstavilepionirsko 
vajo in opremo za izvedbo le-te. Začetek je bil težak, učili smo se 
skupaj, tako mentorice kot otroci, v goste smo povabili mentorje iz 
društev, ki že tekmujejo na tem področju. Otroci so vaje vzeli resno, 
dobili smo se dvakrat ali trikrat tedensko, naš trud se je obrestoval 
na tekmovanjih, kjer smo posegli že tudi po najvišjih mestih in našo 
gasilsko dvorano obogatili s pokali, na katere so naši pionirji zelo 
ponosni. Po napornih in uspešnih vajah smo mentorice otroke večkrat 
odpeljale na »hlajenje« s sladoledom. Kot zaključek letošnje sezone 
pa smo se družili na dnevu odprtih vrat, ko smo se morale tudi men-

torice pomeriti v pionirski vaji. Mentorice smo pripravile ustvarjalne 
delavnice in pravi »Halloweenparty«, na katerem smo se sladkali s 
palačinkami, zaplesali v otroškem disku, občudovali trike pravega 
čarodeja. Ogledali smo si še opremo policistov in reševalcev ter se 
vozili z gasilskim tovornjakom. 
Mentorice se že veselimo pomladi, ko se bomo spet zbirali na vajah. 
Vesele bomo, če se nam pridruži kakšen nov član ali članica. Pri nas 
je zmeraj zabavno, poučno, veselo. Pridite!
Mentorice: Valerija Mlinarič, Irena Rajh, Helena Šoštarič

pGD GabrnIk boGatEJšI Za pIonIrSko EkIpo
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V ponedeljek, 16. 10. 2017, smo pri pouku geografije izvedli nara-

voslovni dan. Tema dneva je bila KARTIRANJE in ORIENTACIJA. 
V prvem delu smo s pomočjo karte Juršincev ugotavljali namembnost 
stavb in jih vnesli v karto ter izdelali legendo.V drugem delu smo 
spoznavali načine orientacije, in sicer: s pomočjo sonca in sence, s 
pomočjo maha, ure s kazalci, s krošnjami dreves in s pomočjo kompa-

sa.Učenci so svoje naloge opravili uspešno. Sodelovalo je 17 učencev, 
en učenec je bil odsoten.

Slavko Feguš 

Tudi letos smo se v mesecu septembru odpravili v Ve-

lenje, kjer smo obiskali Pika Nogavičko. Dan se je kljub 
slabemu vremenu začel in končal s pesmico. Doživeli 
smo veliko zanimivih stvari, se družili s pravo Piko ter z 
njenimi prijatelji. Pika se nam je pridružila v Velenju že 
na avtobusu in nato se je z nami družila celi dan. Obiskali 
smo veliko delavnic, kjer smo lahko izdelali različne 
stvari iz različnih materialov. Igrali smo na instrumente 
in spoznali veliko družabnih igric. Ogledali smo si, kje in 
kako Pika živi, kakšna je njena soba, iskali smo zaklad … 
Tudi njena najboljša prijatelja smo srečali, konja Alfreda 
in sevedaFicka. Hitro je minil čas v tako pestrem dnevu 
in odpravili smo se nazaj v Juršince,  polni novih izkušenj 
in doživetij.

pripravila tanja kvar

škratI obISkalI pIka noGavIčko

naravoSlovnI Dan šEStEGa raZrEDa

Prehranske navade, ki se oblikujejo v otroštvu in mladostništvu, 
vplivajo na način prehranjevanja in tudi na zdravje v kasnejših 
življenjskih obdobjih.Dober dan se začne z zdravim zajtrkom. Slov-

enski  tradicionalni zajtrk sestavljajo: kruh, mleko, maslo, med in 
jabolka. Projekt »Tradicionalni slovenski zajtrk« je tudi letos eden iz-

med osrednjih dogodkov  DNEVA SLOVENSKE HRANE, ki poteka 
vsako leto tretji petek v mesecu novembru. Nosilec projekta je Min-

istrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano v sodelovanju z Minis-

trstvom za izobraževanje, znanost in šport, Ministrstvom za zdravje, 
Ministrstvom za kulturo in številnimi drugimi partnerji (Čebelarska 
zveza Slovenije, Zavod RS za šolstvo, NIJZ,…).
Namen in cilji projekta:
• Izobraževati, obveščati in ozaveščati učence o pomenu zajtrka v 
okviru prehranjevalnih navad.
• Poudariti pomen čebelarstva za kmetijstvo.
• Poudariti pomen kmetijstva za samooskrbo.
• Ozaveščati učence o pomenu zdravega načina življenja.
• Poudariti pomen in tudi prednost lokalno pridelanih živil.
Pri izbiri hrane tako doma, kot v vrtcu, šoli in na delovnem mestu, naj 
ima prednost hrana, ki je pridelana v Sloveniji, saj je takšna hrana bolj 
sveža, z več vitamini, bolj hranljiva, s polnejšim okusom, ima pa tudi 
manj dodatkov za daljše skladiščenje in poudarjanje okusa. Naša šola 
se je skupaj z vrtcem pridružila najštevilčnejšemu zboru, tako smo 
skupaj zapeli znano Slakovo pesem Čebelar.
V petek, 17. 11. 2017,  smo imeli na šoli in v vrtcu Tradicionalni slov-

enski zajtrk in v povezavi s to temo smo izvedli naravoslovni dan, ki 

je potekal v obliki delavnic po posameznih razredih. Pogovarjali so 
se o zajtrku nekoč in danes in pomenu zajtrkovanja za zdrav način 
življenja. Učenci so nato pripravljali zdrave napitke proti kašlju iz 
medu in banan,sadne kupe, smutije in mlečne napitke iz jabolk, banan, 
cimeta, ovsenih kosmičev, jogurta in mleka. 
V vrtcu smo dan zaključili z obiskom čebelarjev iz čebelarskega 
društva Juršinci, ki so predstavili čebelarsko dejavnost od cveta do 
medu. Program so popestrili tudi člani čebelarskega krožka Juršinci 
tako z glasbenimi točkami in predstavitvijo čebelarstva. Ta dan so 
predšolski otroci in učenci pridobili veliko koristnih informacij, kako 
lahko sami poskrbijo za svoje zdravje. 

Damjan šimenko

traDIcIonalnI SlovEnSkI ZaJtrk v JUršIncIH



29- December 2017

Otroci radi posnemajo in se igrajo gasilce. Tako smo se tudi mi v 
vrtcu odločili, da bomo v mesecu oktobru, v mesecu požarne var-
nosti, skozi igro in dejavnosti spoznavali njihovo delo ter opremo. 
Najprej smo prebrali zgodbo Ježek Snežek in požar, se pogovarjali o 
koristnosti ognja in o njegovi nevarnosti, ki lahko privede do požara. 

Se seznanili z gasilno opremo, ki jo imamo v vrtcu, in izvedli vajo 
evakuacije. Risali smo gasilska vozila, gasilce in njihovo opremo, se 
vozili z gasilskim vozilom iz kartona, plezali skozi ognjene obroče, se 
plazili skozi tunel, gledali risanko Gasilec Samo, peli pesmi o gasil-
cih ter zaplesali na pravi gasilski veselici, ki smo si jo pripravili v 
igralnici. Bili smo dobro pripravljeni na prihod pravih gasilcev, ki so 
nam uresničili željo in nas obiskali v vrtcu. Tako smo si lahko pobliže 
ogledali gasilno opremo in z njo tudi rokovali, zbijali tarčo z vedrovko 
in sedli v veliko gasilsko vozilo. Kako se odzovejo na klic na pomoč, 
na številko 112, so nam demonstrirali člani PGD Gabrnik, predstavili 
osebno zaščitno opremo, opremo za gašenje in reševanje. Navdušeni 
smo bili nad gašenjem s peno, ki je pobelila hrib ob igrišču in nas 
spomnila na sneg. Spoznali smo, da je delo gasilca zahtevno in na-

porno, biti moraš spreten, močan in pogumen.
Tako otroci vrtca Juršinci kot vzgojiteljice se zahvaljujemo članom 
PGD Gabrnik za njihov obisk in koristne informacije. Za prihodnost 
gasilcev se pa ni treba bati, saj so obljubili, da bodo gasilci, ko zrastejo.

valerija Mlinarič

GaSIlcI na obISkU v vrtcU

otrocI So v JUršIncIH prEpEvalI SlovEnSkE pESMI 
Kjer so doma kultura, slovenska pesem in glasba, tam je vedno 
tudi veliko ljudi. To se je ponovno pokazalo včeraj, ko so na oder 
večnamenskega kulturnega centra v Juršincih v okviru četrte sezone 
projekta Otroci pojejo slovenske pesmi in se veselijo, stopili mladi 
nadarjeni pevci Osnovne šole Juršinci. Skupaj jih je v obeh kategori-
jah nastopilo devetnajst, osemnajst deklet in le en fant; dvorana pa je 
pokala po šivih. Zapeli so odlično, kot prave male zvezde. Tako v šoli 
kot v občini so prepričani, da bo projekt Otroci pojejo slovenske pesmi 
in se veselijo ostal tradicionalni projekt njihovega okolja.
V Juršincih so peli: Lana Friščič, Brina Krivec, Stela Petek in Ana 
Gril, Joshua Osterc, Lea Muhič, Tija Zavec, Barbara Krivec, Klara 
Kukovec in Žan Novak v mlajši kategoriji ter Ana Hočevar, Teja 
Horvat in Larisa Golob, Hana Berlak, Tamara Hočevar, Maja Frlež, 
Bojana Krivec, Julija Novak in Sara Kočevar v starejši kategoriji.
Na polfinalnem odru bosta iz Osnovne šole Juršinci v prihodnjem letu 
nastopili: Lana Friščič iz 2. razreda, zapela je pesem Boš znal naprej 
me ljubiti v mlajši kategoriji, v starejši pa je komisijo v sestavi: Dali-

Društveno dogajanje je pomemben del življenja v naši občini. Veliko 
občanov je tudi članov občinskih društev, ki s ponosom in vnemo 
skrbijo, da je vsakdan v naši občini lepši, varnejši, tudi športno in 
kulturno pestrejši. In vsakdo, ki plačuje dohodnino, lahko našim 
društvom še dodatno pomaga, tako da jim podari do 0,5 odstotkov 
svoje dohodnine ... to ga nič ne stane, pomeni pa veliko. 
V naši občini je 5 društev, ki jim lahko podarite del svoj dohodnine 

in tako pomagate pri njihovih prizadevanjih. Če se za to ne odločite, 
gre vaših pol odstotka nazaj v proračun. Tam vsako leto ostane več kot 
4 milijone evrov, neporabljenih, čeprav verjamemo, da bi jih ravno 
naša društva znala najbolje in najkoristneje porabiti.
Vsakdo se verjetno najprej spomni naših prostovoljnih gasilcev, ti si 
vedno zaslužijo vašo pomoč. Ima pa najbrž vsakdo poleg gasilcev še 
kakšno svoje najljubše občinsko društvo, tudi njim lahko podarite 
svojih pol odstotka. Če bi radi pol odstotka razdelili med več društev, 
lahko storite tudi to – izberete jih lahko do največ pet. 
Kako lahko darujete? Preprosto. Lahko darujete preko sistema 
e-Davki ali se pozanimate pri društvih samih. Lahko pa obiščete 

spletno stran dobrodelen.si. Tam vas čaka seznam vseh društev iz 
naše občine – poiščete jih po poštni številki, označite jih, vpišite svoje 
podatke, natisnite obrazec in ga do konca leta odnesite ali pošljite na 
finančni urad. Vaša odločitev velja do preklica oziroma spremembe 
prejemnikov. Bodite dobrodelni še letos, da bo že naslednje leto tudi 
zaradi vas življenje v naši občini še lepše, boljše, varnejše. Hvala.

POZIV OBČANOV K DONACIJI 
Prostovoljno gasilsko društvo 
Grabšinski breg

Zagorci 61c,  
2256 Juršinci    62360744

Gasilska zveza Občine Juršinci Juršinci 3b,  
2256 Juršinci    63621266

Prostovoljno gasilsko društvo 
Gabrnik

Gabrnik 26a,  
2256 Juršinci    47602597

Lovska družina Juršinci Juršinci 19b,  
2256 Juršinci    24214949

Društvo starodobnih vozil  
rojaka Janeza Puha Juršinci

Juršinci 3b,  
2256 Juršinci    12266051

bor Bedenik, Marjan Herceg in Majda Goznik, prepričala sedmošolka 
Hana Berlak z Avsenikovo skladbo Čakala bom. Na juršinskem odru 
pa so zasijali tudi najmlajši iz Vrtca Juršinci.

poDpora našIH DrUštEv vaS nIč nE StanE
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MEDnaroDnI Dan StrpnoStI – Dan Za StrpnoSt 
In prIJatElJStvo  

Uporaba storitve zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov, ki jo na 
območju Občine Juršinci od začetka letošnjega leta izvaja koncesio-

nar Komunalno podjetje Ptuj, je v skladu z Odlokom o načinu oprav-

ljanja obvezne gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi 
odpadki v Občini Juršinci (Uradni vestnik Občine Juršinci št. 3/2012) 
obvezna za vse občane.
Vsako gospodinjstvo, ki je vključeno v redni odvoz odpadkov, je 
opremljeno s posodami za odlaganje mešanih komunalnih odpad-

kov in posodami za ločeno zbiranje embalaže, papirja in po potrebi s 
posodo za biološke odpadke. Odpadki se zbirajo po shemi od »VRAT 
do VRAT«, kar pomeni, da gospodinjstva odpadke ločeno zbirajo že 
doma in jih tako ločene tudi oddajo.
Na ekološke otoke se odnaša le še steklo.
Odpadke je potrebno pravilno ločevati, skladno s priloženo pre-
glednico izvajalca.
Kmetovalci, ki se ukvarjajo s pridelavo vrtnin, kot tudi tisti, ki imajo 
seno v balah in PVC-folijah, morajo le-to dostaviti sami na zbirni 

center. Te odpadke je prepovedano sežigati ali odlagati na ekoloških 
otokih, namenjenih zbiranju steklene embalaže.
Biološko razgradljive in kuhinjske odpadke je potrebno kom-

postirati na domačem kompostniku. Če gospodinjstvo nima pogo-

jev za kompostiranje,  jih sme odlagati edino in le v dodatno posodo 
BIOLOŠKI ODPADKI, ki jo lahko naroči na Komunalnem podjetju 
Ptuj, v velikosti 120 l ali 240 l. 
Vsa gospodinjstva, ki so vključena v odvoz odpadkov, imajo stalno 
možnost odvažanja vseh vrst odpadkov na zbirni center CERO Gajke, 
Dornavska cesta 26  (tudi kosovnih in nevarnih odpadkov). Izkažejo 
se s plačano zadnjo položnico in lahko oddajo do 0,5 m3 odpadkov 
brez dodatnega plačila.
Obratovalni čas zbirnega centra Gajke:
- letni (od 29. marca do 31. oktobra) je vsak delovnik od 8. do 20. ure, 
v soboto od 8. do 14. ure;
- zimski (od 1. novembra do 28. marca) je vsak delovnik od 8. do 17. ure, 
v soboto  od 8. do 14. ure. 

Učiteljice prvega triletja in razredničarka sedmega razredasmo pris-

topile k projektu: Mednarodni dan strpnosti – dan za strpnost in pri-
jateljstvo, ki ga je razpisal Izobraževalni center Eksena. Namen pro-

jekta je posebej med otroki in mladimipromoviranje mednarodnega 
dneva strpnosti. Organizacija Združenih narodov za izobraževanje, 
znanost in kulturo (UNESCO) je leta 1995 svečano sprejela Dek-

laracijo o načelih strpnosti. V deklaraciji je UNESCO 16. november 
razglasil tudi za MEDNARODNI DAN STRPNOSTI, v kateri je tudi 
posebej poudarjen pomen izobraževanj o strpnosti.
IN KAJ JE STRPNOST?
Strpnost je ena od vrednot, ali po nemškem teologu F. Scheiermacher: 
»STRPNOST JE UMETNOST ČAKANJA. «Za otroke in mlade je 
torej strpnost še posebej pomembna tema. Strpnost ni nekaj samou-

mevnega in površinskega, ampak se je vanjo treba poglabljati in se 
o njej izobraževati, hkrati pa ji je treba posvečati stalno skrb ter jo 
nenehno negovati. Zato je to načelo izpostavljeno tudi v Beli knjigi 
o vzgoji in izobraževanju ter zajeto v učnih programih za osnovne 
in srednje šole ter kurikulumu za vrtce. Mednarodni dan strpnosti je 
tako priložnost, ko lahko ozavestimo univerzalen pomen strpnosti in 
destruktivne posledice nestrpnosti ter še bolj odločno stopimo v za-

vzemanje za strpne odnose, skozi to pa v uresničevanje človekovih in 
otrokovih pravic. S tem pa lahko skupno pripomoremo k ustvarjanju 
še bolj strpne družbe, ki temelji na miroljubnem napredku in medse-

bojnem spoštovanju.
V projektu Mednarodni dan strpnosti – dan za strpnost in prijateljstvo 
smo po strokovnih načelih izvedle delavnico na temo letošnjega 
šolskega leta:
PRIKRITA NESTRPNOST – IGNORIRANJE IN 
IZKLJUČEVANJE, ki je bila zasnovana tako, da smo jo lahko iz-

vedli v okviru svojih rednih aktivnosti pouka. Delavnica je sledila 
načelom Bele knjige o vzgoji in izobraževanju (npr. sprejemanje in 
razumevanje različnosti; spoštovanje drugačnosti in sodelovanje z 
drugimi; vzgajanje za medsebojno strpnost, solidarnost za miroljubno 
sožitje in spoštovanje soljudi), Učnemu načrtu za osnovne šole (npr. 
pri predmetih slovenščina, spoznavanje okolja, likovna umetnost, 
državljanska in domovinska vzgoja in etika, zgodovina itd.) in Agende 
OZN 2030 (npr. zavezanost k spodbujanju strpnosti in medsebojnega 
spoštovanja). Namen projekta je bil, da ob priložnosti mednarodnega 

dneva strpnosti še dodatno izpostavimo in ozavestimo pomen strp-

nosti, spoznamo pojem prikrite nestrpnosti ter skozi to spodbujamo 
medsebojno spoštovanje, razumevanje, sprejemanje ter posledično 
prijateljstvo in sodelovanje.
Cilji, ki smo jim pri izvedbi delavnice sledili, so učencem dali 
priložnost, da skozi lastno izražanje še bolj spoznajo pomen strpnos-

ti. Z različnimi dejavnostmi smo jih spodbudili, da se bolj zavedajo 
pomena strpnosti in da so razmišljali, kaj prinaša nestrpnost/strp-

nost, kakšne so torej posledice prikrite nestrpnosti – ignoriranja in 
izključevanja v družbi.
V okviru slovenščine so poslušali pravljico Pepelka. Po poslušanju 
so opisovali kakšen odnos so imele sestre do Pepelke, na kakšen 
način so bile nestrpne do nje, kakšne so bile posledice nestrpnega in 
strpnega odnosa. Pri spoznavanju okolja smo spoznavali otrokove 
pravice, potem pa učencem na kratko predstavile pojem strpnosti 
skozi Unescovo Deklaracijo o načelih strpnosti, zatem pa smo jim 
predstavile in razložile pojem prikrite nestrpnosti. Sledil je pogovor 
z učenci o strpnosti in prikriti nestrpnosti. Učenci so pripovedovali, 
katere oblike prikrite nestrpnosti opažajo med vrstniki. Spomnili so 
se situacije, ko so bili ignorirani ali izločeni, in jo opisali. Opisovali 
so kakšne posledice je na njih pustila prikrita nestrpnost. V igri vlog 
so bodisi iz lastne izkušnje, ko so bili drugi prikrito nestrpni do njih, 
bodisi ko so bili sami prikrito nestrpni do sebe ali do koga drugega, 
prikazali različne situacije ignoriranja in izključevanja. Po upri-
zoritvi so dogajanje analizirali in povedali, kako bi sami ravnali v 
določeni situaciji. V okviru likovne umetnosti so učenci ignoriranje 
in izključevanje izrazili z risbami in slikami. Po izvedbi delavnic 
smo pripravili razstavo likovnih del v avli šole. Poročilo o izvedbi 
delavnice smo v sliki in besedi poslali na Izobraževalni center Eksena 
ter objavili na spletni strani naša šole. Učenci 7. r. so delavnico izvajali 
v okviru razrednih ur. Na temo prikrite nestrpnosti pa so ustvarjali 
pesmice. Na Izobraževalnem centruEksena bodo izbrali izdelke in jih 
vključili v posebno razstavo v prostorih Državnega zbora RS.
Veseli nas, da smo se vključili v projekt, skozi katerega smo en dan 
v šolskem letu dali strpnosti še posebno mesto in jo še dodatno iz-

postavili.
Učiteljice: Helena šoštarič, cvetka vratič, Silvija šegula, anita 
vindiš, Marija šterbal, Metka pignar

pravIlno ravnanJE S koMUnalnIMI oDpaDkI  
na obMočJU občInE JUršIncI
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naredimo vam:
• mansarde

• amf stropove

• spuščene stropove

• stenske obloge

• predelne stene

• napušč

 041 977 504
 aleksander.lajh@gmail.com

Aleksander Lajh s.p. 
Dragović 3b
2256 Juršanci

suhomontaža lajh 

...povsem po vaših željah

storitve in svetovanje, d.o.o.,  
Janez Čuček
Podvinci 59a, 2250 Ptuj

Nudimo naslednje storitve:
● varnostni inženiring (ocene tveganja, usposabljanje, pregled delovne 
    opreme, meritve toplotnega okolja, osvetljenosti in meritve 
    notranjega hrupa), meritve el. instalacij in strelovodov,
● kompletne storitve iz požarne varnosti,
● storitve koordinatorja za varnost in zdravje pri delu na gradbiščih,
● svetovalec za ADR ( prevoz nevarnih snovi ),
● varnostni svetovalec za kemikalije,
● najem in postavitev gradbenih odrov (tipski in klasični),
● najem tovornega vozila do 3,5t,

Informacije: 031 332238, (+38631332238);  02 745 0651 

LOVSKA DRUŽINA 
JURŠINCI

Spoštovani občani, lastniki zemljišč 
na katerih se razprostira  

naše lovišče.
Lovci si želimo še naprej dobrega 
sodelovanja. V tem času je zelo 

pomembno, da se naši  hišni prijatelji-
psi ne gibljejo prosto po lovišču, kajti 

prihaja do velikih škod na divjadi.

Prav zato naprošamo  
vse lastnike psov, 

da jih držite na kratko!                      
Uo lD Juršinci

Vabimo vsa društva, ustanove, vaške odbore, 
razna združenja  in posameznike, da zapisu-
jete vse vesele, zanimive, pa tudi žalostne 
dogodke, ki jih piše življenje. Če želite, da bi 
kakšno pomembno dogajanje ali zanimivost 
na papir strnili nam, to sporočite.
Vse vaše prispevke in fotografije pošljite na 
naslov:
• Občina Juršinci, Juršinci 3/b, 2256 Juršinci, 
s pripisom ZA JURŠINSKE NOVICE
• po e-pošti: jursinske.novice@gmail.com ali 
damjan.simenko@gmail.com
Prispevke lahko oddajate tudi v tajništvu 
Občine Juršinci.

vabIlo 
UrEDnIštva 

JUršInSkIH novIc

Komunalno podjetje Ptuj d.d.
Puhova ulica 10, SI 2250 Ptuj
Telefon: (02) 787 51 11
Telefax: (02) 771 36 01
ID: SI56735676
Matična številka: 5321387000
TRR NKBM: 04202-0000289870

Odpadki so naša skrb, saj smo mi povzročitelji 
le-teh. Občina nam skupaj z izvajalcem javne 
službe nudi  dobre možnosti, da pravilno 
poskrbimo zanje, samo izkoristiti jih moramo. 
Vsem povzročiteljem komunalnih odpad-

kov, ki opustijo pravilno uporabo odlaganja 
komunalnih odpadkov po Odloku o načinu 
opravljanja obvezne lokalne gospodarske 
javne službe ravnanja s komunalnimi odpad-

ki v Občini Juršinci  (Uradni vestnik  občine 
Juršinci, št. 3/12), kot posledica sledi sank-

cija. Z  globo 1.400,00 evrov   se  za prekršek 
kaznuje pravna oseba. Samostojni podjetnik 
posameznik in odgovorna oseba pravne os-

ebe ali odgovorna oseba samostojnega pod-

jetnika posameznika pa z globo 400,00 evrov, 
enako tudi posameznik (fizična oseba). 
mag. olga FEkonJa, medobčinska inšpektorica

SISTEM PRAVILNEGA LOČEVANJA ODPADKOV, PO POSAMEZNI POSODI
PAPIR VREČE ZA EMBALAŽO mEŠANI KOmUNALNI ODPADKI BIOLOŠKI ODPADKI

Zelena z rdečim pokrovom Rumena vreča Črna / Rjava Rjava
odlagamo: 

*časopisi, revije 
*embalaža iz papirja, 
  kartona, lepenke, 
  valovite lepenke 
*knjige, zvezki 
*telefonski imeniki 
*reklamni prospekti 
*katalogi 
*pisemski in ovijalni  
  papir 

ne odlagamo: 
*embalaža mleka  
  in sokov 

*kartonski in kopirni
  papir 
*masten in prozorni papir 
*folije iz umetnih mas 
*higienski papir 
*vreče za krmila 
*vreče za cement 

odlagamo: 
embalaža iz : 
*umetnih mas, ovojne 
  folije 
*plastenke iz pET 

*sestavljenih snovi 
*stiroporja 
*ostali izdelki iz pE, pET,
  pvc 

*zabojniki in škatle 
*plastični kozarci 
*nosilne vrečke 
*čista embalaža 
  margarine  in jogurtov 
*embalaža mora biti čista 
  in izpraznjena 

ne odlagamo: 
*papir 
*karton 
*kovine 
*lepenka 
*steklo 
*doze sprejev, saj so  
  nevaren odpadek

odlagamo: 
 *talne obloge 
*pvc lepilni trakovi 
*obvezilni material 
*odpadki iz gume in usnja 
*vrečke iz sesalnikov 
*zobne ščetke 
*tapete, fotografski papir 
*brusilni papir, ploščice 
*keramika, porcelan v 
  manjših količinah 
*nogavice 
*plasten papir 
*plenice, lasje
*ohlajen premogov pepel

ne odlagamo: 
*ostanki blaga 
*steklo 
*kovine 
*biološki odpadki 
*papir 
*karton 
*kosovni odpadki 
*nevarni odpadki 
*embalažni material 
*plastika
*sestavljeni material

odlagamo:
*ostanki sadja in  
  zelenjave
*ostanki hrane
*jajčne lupine
*ostanki kave in čaja  
  s filter vrečkami
*rez dreves in grmovja
*olupki južnih sadežev
*papirnati robčki, prtički,
  brisače
*zemlja za rože
*rezano cvetje
*perje
*košnja trave, listje

ne odlagamo:
*plastične vrečke
*sintetične ali s
  kemikalijami obdelane
  snovi
*mineralna olja in
  ostale tekočine
*vrečke za oglje in briketi
*mešani komunalni  
  odpadki
*sekundarne surovine
( steklo, kovine, plastika)

VABILO
Soboto, 20. januarja, ob 18. uri,  

organiziramo tradicionalno  
prireditev  KARTANJE MED VASMI 

Kukava,  Mostje, Hlaponci in Rotman. 
Kartanje bo v vaškem domu  

v Hlaponcih. Poskrbljeno bo za jedačo 
in pijačo. Prijava je obvezna. 

Sprejemajo jo: 
Franc Šmigoc 031 494 420,  
Rus Donald 031 645 613,   
Branko Kralj 070 846 718,  

Simon Šoštarič 031 531 783.

   Vljudno vabljeni.



December 2017 -32

DELA OPRAVLJAMO TUDI 
PO ZAPISNIKU KATEREKOLI 

ZAVAROVALNICE!

Kukava 74, 2256 Juršinci
Tel.: 02 758 25 41, GSM: 031 494 420
e-pošta: smigoc.franc@amis.net

• Električna diagnoza BOSCH

• Izpušni sistemi
• Servis in priprava za tehnični pregled
• Montaža in prodaja gum
• Servisiranje, polnitev klimatskih naprav
• OZON - novo - Zagotavlja nenevarno 
nekemično dezinfekcijo vozila. Odstranitev 

alergenov, odstranitev neprijetnih vonjav  
v vozilu, primerno za klimatske naprave  
in oblazinjeno notranjost vozila.

Šmigoc  
Franc s.p.

Ključavničarstvo Denis Matjašič s.p.
Sakušak 1a, 2256 Juršinci, Slovenija

www.demetal.si      T: 02 754 60 33    M:  041 909 405

KmetijsKa mehanizacija in 

ključavničarski izdelki po naročilu

E: info@demetal.si

Vas boli vrat, čutite bolečine v križu ali 
vaše telo potrebuje le malo sprostitve? 

Vabljeni v miren masažni salon, kjer vam 
nudimo pester izbor kvalitetnih masaž.

Naše storitve pa so lahko tudi lepo darilo.

Za dodatne informacije in naročilo, 
nas kontaktirajte.

Naše usluge in storitve:
- elektroinstalacije  jaki in šibki tok;
- instalacije alarmnih sistemov;
- strelovodne instalacije;
- instalacije centralnih sesalnih sistemov;
- varčna razsvetljava;
- meritve elektro in strelovod instalacij;
- produkti za široko potrošnjo;
- najem travnatega igrišča v Gabrniku;
- najem prostora za piknik v Gabrniku 
(nogomet, odbojka na mivki ...).

Želimo vam vesel božič in vse dobro v letu 2018

Z vami že

15
let


